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PREPOZNAJTE DAN I NJEGOVU PORUKU 
(Recognizing the Day and its Message) 

propovijedano u Jeffersonville 
na 26. Srpnja 1964 !

Dobro Jutro, Drugovi. Pustite nas još jedan Trenutak stajati. Skupocjeni 
Bože, mi smo u ovoj Žurbi i lovu Života trpili, da dočekamo, što Ti za nas 
idućih Minuta odnosno Ura spremno imaš, da se tebi obrati Cijena i Čast, 
Tvoju Riječ propovijedati i Tebe bolje upoznati. Radi toga smo se Danas 
skupili. Mi se zahvaljujemo Tebi, o Bože, da postoju Ljudi, koji su vjerni i 
spremni, doći i čuti. Usprkos stanja i Vremena, u kojemu živimo, vjeruju. 
Zahvaljujemo Ti za njih. O Bože, zahvalni smo Ti za Tvoju veliku Liječinsku 
Snagu i za Obećanje Tvoje Riječi. Kako gore naša Srca, kada čujemo ova 
Svjedočanstva! Sve vrste Muka, koje su došle na Ljude, si Ti u Tvojoj Milosti i 
Moći prema Tvojim Obećanjem izliječio. Dakle, sada su ovdje, svjedoče i hvale 
Boga. Zahvaljujemo ti se za to. Da danas čujemo Poruku, koju si ti za ovu Uru 
za nas pripremio. Kad mi čitamo tvoju Riječ, daj nam Ti molimo Te sastav 
toga što čitamo. Neka bude Tvoja Volja u svemu. Molimo to u Isusovo Ime. 
Amen. (možete sjesti.) Prednost je ovdje biti, ovog Jutra. Sretan sam za svih 
vas. Br. Wood, Br. Roy Robinson i puno drugih Braće su zadnja dva Dana 
neumorljivo radili, da ovu Zgradu za ovaj povod opreme sa Klimom jer su 
vidjeli kako ste u prošlu Nedjelju patili. Imali su našto Novaca u njihovoj 
općinskoj Blagajni, otišli na Rad i uložili Novac koji ste vi dali kao žrtveni 
Dar, da možete udobnije sjedati, dok slušate Poruku. Danas je puno hladnije. 
Mi smo vama i Bogu zahvalni za ovu Mogućnost. Radujem se, Br. Roy Borders 
vidjeti ovdje. Želio je jutros ostati po zadi, ali ja sam mu rekao, da se sa svojom 
Stolicom kod drugih Propovjednika sjedne. Ali on to nije učinio. Kao što vi svi 
znate, Brat Borders je Predstavnik na Misijskom Polju. Sretan sam, Brata 
Bordesa i puno drugih Prijatelja ovdje imati. Dok sam u toku Tjedna na to 
mislio, rekao sam: „Ako u Nedjelju tamo dođem, ću svakog Propovjednika i sve 
druge spomenuti.“ Ali kad dođem ovdje, sam sa Porukom tako zaposlen, da se 
skoro sve drugo zaboravi, o čemu se radi. U Ponedjeljak za Tjedan dana 
moram se za Arizonu vratiti, da su Djeca za početak Škole opet u Tusconu. Iza 
toga dolazim natrag. Moja Žena mora na vrijeme biti tamo, da prijavi Djecu 
dva Tjedna prije nego počne Škola. Iza toga dolazim ja za jedno vrijeme ovamo 
natrag. To je moj Dopust. Kao što i znate, sam od Prosinca propovjedao: U 
Siječnju, Veljači, Ožujku, Travnju, Svibnju, Lipnju i Srpnju. Ako Bog da, je 
sada Vrijeme, da se odmorim i da budem na Dopustu, ako ne doje naročiti 
Poziv. Idem u Lov. Ako me Bog za negdje drugo pozove, nije ni to strašno. Bog 
je uvijek na prvom Mjestu, i ja mu želim dati tu Prednost. Isto i vi to želite. 
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Ali ako ne dođe neki određeni Poziv i ako bude Božja Volja, ići ću iduća dva 
Mjeseca u Lov da odmorim. Vi ne shvaćate, i Svijet neće nikada znati, šta ja 
izdržavam. To je toliki Pritisak. Nije čuda, da je Gospod svojim Učenicima, 
dok je sa njima hodao, govorio: „Dođite sa mnom na Stranu u Pustinju i 
odmorite malo.“ Ja razumnijem to svaki Dan bolje, što duže živim na Zemlji. 
Kad se sve postada starijim, razumije se. Čuli ste, da je naš Svećenik „Amen“ 
na to rekao. Mi shvaćamo, da nismo više Mladići, iza kako smo Pedeset 
prekoračili. Nama treba malo Vremena. Tako smo zahvalni za Svjedočanstva, 
koja smo sada čuli. Moja Žena je bila jučer kod Gospođe Woods, kad su Ljudi iz 
Alabame došli i pričali o onim velikim Stvarima, koje je Gospod na Sastanku 
učinio, da su mala Djeca bila izliječena i da se puno drugog desilo. Dugo bi 
trajalo, da se počne ispričati. Još mi nešto pada na Pamet. Ja mislim, da mi je 
neko rekao, da je Sestra Larsen na dvije Nedjelje sa jednim malim Djetetom 
bila ovdje. Ja neznam ništa o tome ali tobož je to njezino Unuče, koje se je 
trebalo blagosloviti. Ona ga je iz Chicaga dovela ovamo. Ta Dama je bila 
stvarno predusretljiva prema nama; jakom je cijenimo. Ona je jedno malo 
Dijete iz Chicaga ovamo dovela, da se blagoslovi. To je trajalo nekoliko 
Vremena, ali ona je činila veliki Napor, da se ovo Dijete Gospodu posveti. Radi 
toga molim Sestru Larsen, sada, sa Djetetom dok ja dalje govorim, da dođe 
ovamo na dječje blagosovljenje. Dok ona to čini, želim još reći, da mi još 
nikada nije bilo tako teško, jednu Poruku pripremiti, dok mi nije bila sinoć 
dodijeljena. U toku cijelog Tjedna povukao sam se nakon svih onih Posjeta i sl. 
U moju Sobu natrag, dali mi neće nešto pasovano za ovaj Sat padnuti na 
Pamet. Ali nisam se na ništa sjetio. Jučer sam otišao u Podrum. Bilo mi je 
tako vruće, radi toga sam sjeo u Podrum. Uzeo sam moju Bibliju i htio u njoj 
čitati, ali me je oborio San. Poslije toga sam ustao, popio Kap Vode i pokušao, 
doći sebi, izišao sam vani i šetao malo. Onda sam se sjeo na Stepenice. 

Neko je vozio pored i vidio me, kako sjedim bez Košulje na Stepenicama. 
Bilo je tako vruće. Oni su mahali. Nisam odmah skopčao, dali se to obraća 
meni. Možda je neko bio iz Grada ili iz Općine. Oni su meni mahali, ali ja sam 
bio tako u Mislima, da sam tek onda primijetio, kad je Auto pokraj mene 
prošlo. Mahao sam natrag.  

Sinoć sam sjeo u Kola i vozio u Pravcu Charlestown u Nadi da nešto 
uhvatim. Izgledalo je, kao da ima Gospod mi nešto reći, ali je Vrag pokušavao, 
mi se staviti u Put, da me odbije od toga. Mislio sam: „Ako on to čini, onda ću 
čekati dalje, čekati ću i toliko dugo na Vrata kucati, dok On otvori.“ Nije 
prošlo još puno Vremena, da se je nešto desilo, moralo je biti malo iza sedam 
Ura. Bio sam već rano ustao. Jučer sam bio malo bolestan. Jeo sam Kukuruza, 
kojega radi vrućine nisam podnosio i pokušao sam ga povratiti. To je bilo 
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jutros oko osam Sati, kad sam jednu Glavu Pisma primijetio, koja me je u 
čudnost pretvorila. Čitao sam je još jedan put i opet sam bio začuđen. Konačno 
pratio sam skupovezanost u cijelom Svetom Pismu i tek prije jedan Minut sam 
sa time bio gotov. Može dakle biti, da Gospod jutros za nas ima Poruku, koju 
Sotona pokušava od nas daleko držati.  

Hoćeš li to malecko ovdje donijeti, Sestro Larsen?(Br. Branham blagosiva to 
Dijete.) Bože budi s njima i pomozi im.  

Prošle Nedjelje pustio sam vas da dođete na dvije Božje Službe, i to 
prijepodne i navečer. Teško je za vas. Doznao sam, da ih je nekoliko od vas 
moralo daleko voziti i idući Dan nisu stigli na Posao. Usprkos toga ću 
Sastanak za iduću Nedjelju danas već dati poznat, iako mi u Ponedjeljak za 
skoro jedan Tjedan moramo natrag, ne ako vi hoćete do Večeri ostati. Da, 
mnogi od vas. Tko bi želio rađe Službu Božju večeras imati? Tko u iduću 
Nedjelju? Podignite svoje Ruke. Oh, skoro isto Poruka jutros je duga, ali ja ne 
znam, kako bi je drugačije mogli učiniti. Ja znam, da sam susjedovo u tome, 
kad su se učvrstila Pravila Općinska, ali ako ste primijetili, rekao sam, ako se 
snima na trake, to ne važi. Ovo se snima na Trake. Možda bi mi trebali 
večeras i u iduću Nedjelju opet doći, ako Bog hoće. Ako vi ovaj Tjedan ne 
dobijete Obavijest, onda dođite u iduću Nedjelju opet. Ne bi rado želio da 
dođete dva Puta, ali osjećam da nam samo još kratko Vrijeme preostaje. 
Mislite na to: ako Vrijeme pridrži, nećemo ovu Prednost imati više dugo. 
Nešto će se desiti. Ili će nas Zakon spriječiti, ili će Sotona doći između toga i 
vas raztrkati. Tako je bilo uvijek. Nešto će se desiti. Pustite nas radi toga da 
svaki Minut iskoristimo, u kojemu smo skupa. Svi vi, koji večeras morate ići 
doma: biti će kao i prošlu Nedjelju. Ja sam donio samo jednu kratku Poruku. 
Ako vi od toga želite imati Traku, poslati ćemo vam je rado, ako vi morate ići 
doma. Ako ne, ja ću večeras propovijedati, ako Bog hoće. Jučer ili prekjučer 
našao sam jednu Bilješku, koju sam prije nekoliko Vremena iz Pameti 
napisao. Bile su dvije Poruke između toga, jedna je glasila: Jedna šuplja 
Cisterna, a druga: Vjetar sijati i Oluju brati. Jednostavno evandjelske – 
Poruke. Jutros se radi o mjernom učenju. Navečer ću govoriti onda ili o Temi 
Vjetar sijati i Oluju brati ili jedna Cisterna, koja je beskrajna. Sada želim 
čitati iz Svetog Pisma. Jeli vam udobno? Onda recite „ Amen.“ To je dobro. 
Otvorite u vašim Biblijama Poruku Oseja, mi želimo nekoliko Stiha Glave 6. 
čitati.  

Pustite da ustanemo.  

Skupocjeni Bože, nismo dostojni, da uzmemo ovu Knjigu u naše Ruke, jer 
mi čitamo iz Pisma, da nitko na Nebu na Zemlji i ispod Zemlje nije bio 
dostojan, da tu Knjigu otvori i unutra gleda. Ali onda je došao Jedan, koji je 
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izgledao kao Janje, koje je bilo zaklano. On je uzeo Knjigu, jer je On bio 
dostojan, i On je odvezao Njegove Svoje Žigove. Jutros gledamo Njemu gore, 
da nam On Sadržaj i Povezanost ove Knjige otkrije, jer to je Knjiga Spašenja. 
Svi Spašeni su unutra upisani. Neka mi jutros nađemo naše Mjesto prema 
Vremenu, u kojemu živimo. Molimo radi toga u Ime Isusa. Amen. „Hodite da 
se vratimo ka Gospodinu; jer On razdrije, i isćijeliće nas, Rani i zaviće nas. 
Povratiće nam Život do dva Dana, treći Dan podignuće nas, i živjećemo pred 
njim. Tada ćemo poznati Gospoda i sve ćemo ga više prepoznavati; jer mu je 
Izlazak uređen kao Zora i doći će nam kao Dažd, kao puni Dažd koji natapa 
Zemlju. Što da ti učinim Efraime? Jer je dobrota vaša kao Oblak jutarnji i kao 
Rosa koja u Zoru padne, pa je nestane. Za to ih sjekoh preko Proroka i ubijah 
Riječima Usta Svojih, i Svjetlost Sudova tvojih izide. Jer je meni Milost mila a 
ne Žrtva, i poznavanje Boga većma nego Žrtva paljenica. Ali on prestupiše 
Zavjet kao Adam; tu iznevjeriše. Galad je Grad onijeh koji čine Bezakone, po 
njemu su krvavi Tragovi. A Družina je Svećenika kao Četa koja dočekuje 
Ljude, ubijaju na Putu u Sihem čine Grdilo. U Domu Izraelovu vidim 
Strahotu; ondje je kurvanje Efraimovo, Izrael se skvrni. I tebi je, Judo, 
pripravljena Žetva, kad vratim Roblje Naroda svojega!“  

Gospode Isuse, otkrij nam kroz Duha Svetoga Vezu koja je u tome 
namjerena, dok mi dalje na to čekamo. U Ime Isusovo. Amen.  

Moja Tema jutros glasi: „Prepoznajte Dan i Njegovu Poruku.“ U prošlu 
Nedjelju smo Lekciju o Festi Psalma razgovarali. Ja žalim sad, da vi Božji 
Vremenski Raspored za Izrael zapazite. Mi želimo danas kao u nedjeljnoj 
školskoj Lekciji postupiti, jer ja želim, da vi Vrijeme, u kojemu živimo, 
prepoznate i razumijete. Kao što možete vidjeti, Vrijeme je na polasku. Baš 
zbog toga trebate Uru i Vrijeme prepoznati, Kao i Znak i Poruku, koje trebate 
dobiti. U prošlu Nedjelju govorili smo, da je o zadnjih sedam Truba Biblije 
propovijeda. Mislio sam, da će one isto tako probiti kao i Žigovi. Ali onda sam 
primijetio, da se kod otvora svakog pojedinog Žiga, nešto strašno dogodilo. 
Kad smo o Dobima Vijeka Općine propovijedali, bilo je tako potpuno, da se je 
sam Sveti Duh među nas dolje spustio i potvrdio. Čak je bilo i u Novinama i 
proširio se u svoj Naciji. ON se je prikazao na Mjesecu i na Nebu. Tjedana i 
Mjeseci, prije nego što se je dogodilo, pokazao nam je u potpunosti, kako će 
biti. ON je to ovdje u Kapeli pokazao. ON je pokazao Vremenski tok. ON je to 
učinio na Mjesecu i na Suncu. I na nacijskim odnosima između sebe u ovo 
Vrijeme pokazao je, kad je i Hierah iz Rima u Palestinu putovao. Tobož je bio 
on prvi Papa nakom Petra, o kojem tvrde, da je on bio Papa. Bilo je silno! Još 
prije nego što je sedam Žigova bilo otkriveno, koja su sadržavala sve Tajne, 
sam ja na osnovu jedne Vizije općinsko Doba Vijeka nacrtao na Tablu. Bog 
zna, da nisam imao Pojma, da će ON Godinu i šest Mjeseci kasnije po Mjesecu 
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na Nebu potvrditi i da će Novine to po cijeloj Zemlji proširiti. Ja nisam znao. 
Ja nisam znao. Ni da će biti tajanstveno pomračenje Mjeseca, koje će Doba 
Vijeka Laudiceje označiti. U Novinama su samo šest Doba Vijeka opisana, jer 
u tom Dobu Vijeka će biti potpuna Tama. Dali ste skopčali duševno Značenje? 
Bog je to pokazao na Nebu. Dok sam ja to ovdje na Zemlji rekao, ostavio sam, 
kako možete vidjeti, još jedan mali dio svijetlo. Tako će biti, prije nego što 
Izabrani budu zvani sa ove Zemlje. Radi toga sam ja sedmo vječno Doba 
Općine ucrtao. Ali kad je Bog na Nebu to pokazao, bilo je potpuno tamno. 
Možda to znači, da je i zadnji iz ovog Općinskog Vječnog Doba iz Laudiceje 
pozvan. Mi to ne znamo. O tome bi se moglo jedno Propovijedanje voditi.  

Pazite dakle dalje: Prije nego što su sedam Žigova bila otkrivena, od kojih 
nisam imao Pojma, što sadržavaju, govorio je On ovdje u ovoj Kapeli o tome i 
poslao me u Tuscon, Arizonu. Svima vama sam rekao, što će se dogoditi. 
Danas je ovdje jedan Čovjek prisutan, koji je bio tamo i to isto tako doživio, 
kako se je ovdje nagovještilo. Sedam Anđela je trebalo doći. Novine i Tjedni 
Vjesnici su to u cijeloj Zemlji objelodanili. Jedan tajanstveni Vijenac Svijetla u 
formi jedne Piramide, kao što sam ovdje nacrtao i vama pokazao, podigao se s 
Mjesta, gdje su stajali Anđeli. On je dosegnuo jednu Visinu od ca. 40 km. I 
Širinu od skoro 50 km. On se je podigao iznad Tuscona, Arizone, gore, gdje se 
je desilo, moglo se je ali istovremeno u raznim Državama vidjeti. Ovdje vam 
ne želi nitko nešto nadsiliti, nego hoće Bog vama duhovno Značenje ove Ure 
pokazati. Na to slijedeća Poruka otkriva sedam Žigova koja sve skrivene Tajne 
Biblije sadržava, Nauke, koje su sada tako jako od Svijeta napadnute i koje se 
kao naopake označuju i. t. d. 

U Arizoni su nedavno Magnetofone skupa sastavili, da se tako predstavi, 
kao da sam ja Stvari rekao, koje nisam rekao. Pomislite smo na Viziju u 
Stvari Arizona. Biblija kaže, da bi za onoga bilo bolje, kad bi mu se mlinski 
Kamen objesio za Vrat. Ona vas upozorava o tome, jednu Riječ dignuti ili 
pridati, da li je Propovjednik ili bilo tko. Ljudi daju svoje jedinstveno 
tumačenje iznad te Riječi, kao što se je dalo, kad su željeli nešto da izreknu, 
što ja nisam rekao. Nije moja Riječ, Njegova je Riječ! „ Ako neko nešto prida ili 
izostavi....“! 

U Viziji sam vidio ove Proroke lebdjeti dolje, kao što sam vam prije nekoliko 
Nedjelja, mislim tumačio. Sve će tako biti. Rekao sam: „Čekaj na to.“ Dok se ja 
protiv toga borim, nemože ga Bog suzbiti. Mi to želimo Njemu prepustiti. On 
nosi o tome Brigu. Prošle Nedjelje propovjedao sam o Danima Feste. Između 
Feste Truba i Feste Duhova bio je veliki Vremenski Razmak. Do Duhova bilo 
je točno pedeset Dana. Duhovi znači 50. Prvi Plodovi Žetve su bili pobrani. 
Naravni Prvi Plodovi su bili Simboli na Prve Plodove Svetog Duha, koji je bio 
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prolit na Ljude. Mi znamo, da je ovih 50 Dana bilo Poganinima dodijeljeno. U 
kojima Bog iz njih jedan Narod za njegovo Ime proziva, Tu Duhovnu Festu. Mi 
smo išli kroz tu dugu Duhovnu Festu. U ovih 50 Dana padnulo je točno 7 
Sabata. Sedam Sabata simboliziraju onih sedam Općinskih Doba Vijeka, u 
kojima je On u toku tog Vremena Duhovnu Festu od Poganina jedan Narod za 
svoje Ime prozvao. U sedmom Mjesecu je trebao biti Dan Pomiridbe, na kojem 
Trube zatrubljuju. Trube trebaju Post izazvati, jer na ovaj Dan se je trebala 
donijeti Žrtva, koja iznosi Pokajanje. Mi smo ustanovili, da se sedam Truba 
samo na Izrael odnosilo. Gospodin mi nije dozvolio, o sedam Truba 
propovijedati. Ja sam već bio u Pojmu, dati do Znanja da bi govorio o tome, i 
imao sam već prema tome Prostoriju za Sastanak. Ali sam rekao: „Nešto me 
od toga tako jako drži.“ Billy i mi drugi radili smo dalje, da bi Klimu za idući 
Tjedan u Zgradi završili, zato što smo onda za osam ili deset Dana sedam 
Truba trebali proučiti. Mi smo imali školski Auditorium. Ali Sveti Duh mi nije 
dozvolio iz bilo nekog Razloga. Pitao sam se, zašto. Onda sam rekao mojoj 
Ženi: „Ja idem u tu Prostoriju, za molitvu.“ Kleknuo sam tu pred Bogom u 
Iskrenosti za molitvu. ON mi je otkrio, da će Trube ispod 6. Žiga zatrubiti, i da 
sam ja već o tome propovjedao. Vidite, sve je nadnaravna Ruka Božja. One 
dotiču Izrael, i mi smo ih u 6. Žigu obradili, da se na Tegobe Izraela odnose. 
Vrijeme Poganina je kroz Festu Duhova simbolizirano. Sve Trube trube ispod 
6. Žiga. Mi smo to prošlu Nedjelju u Propovjedi „Feste Truba“ spomenuli, ako 
je želite imati. Koja je bila Namjera? Židove iz svih Kraja Svijeta tjerati u 
svoju Domovinu. Oni moraju tu biti. Kroz otvor Žigova znamo, da sedam 
Truba trube u 6. Žigu. Kroz Poruku sedmog Anđela treba da se otkrije Tajna 
Žigova. Izlazi Poziv za Radnike jedanaeste Ure, koji dobivaju istu Plaću kao i 
oni Radnici prve Ure. To je Isus učio. ON je govorio pred Radnicima, koji su 
ujutro u Vinogradu bili zaposleni. Trebali su dobiti za Nadnicu jedan Denar. 
Na Podne su došli još drugi k njima. Čak u jedanaestom Uri, u zadnjoj Uri 
Dana su bili Radnici zaposleni i dobili istu Nadnicu kao i oni, koji su od prve 
Ure radili. Savršeno je. Na Dan Duhova napustili su Poručnici prve Ure sa 
Riječi, Evanđeljom, Istinom. Slijedilo je jedno tamno Doba Vijeka, u kojemu su 
bili zadržani. U sred Dana su Luter, Wesley i drugi nastupili. Konačno treba 
jedna Poruka i navečer izići, po čime mi isto trebamo primiti kao i oni na 
Početku. Večernja Poruka treba isto opet donijeti i sve kao što je bilo unazad 
premjestiti. Sjećate li se na Viziju, koju sam imao prošli Tjedan: jedan Previd 
na Nevjestu. U ovoj Viziji vidio sam dražesnu Nevjestu dolaziti. Nisam na to 
mislio, sjedao sam vani i gledao ispred sebe. Onda je Nevjesta došla. Kraj 
mene čuo sam jedan Glas govoriti: „Ovdje je jedan Predvid Nevjeste.“ Onda je 
došla pokraj mene. Primijetio sam, da je dražesna, lijepa i mlada bila. Imala je 
jakom lijepi Hod, ne kao da maršira, nego lagano kao Dama, kako Žena ide. 
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Tako je sa ove Strane došla meni – prošla pokraj moje Lijeve i udaljila se mom 
Pogledu. 

Onda me je On na desnu Stranu okrenuo i pokazao mi svaku Općinu, kako 
je u pojedinom Dobu Vijeka izišla. O kako prosto! Zadnja je bila iz ovog 
zadnjeg Doba Vijeka. Ona je bila od jedne Vještice vođena. Bile su tako 
nemoralski obučene, izgledale su tako neprijatno i išle u Twist-i Rock ´n Roll –
Koracima tuda. Te Žene su Tvistirale tuda i držale samo sivi Papir pred 
sobom – licemjerno. Sivo leži između crnog i bijelog: to je varalska Boja. Sivo 
nije ni bijelo ni crno: to je varalska Boja. Ovaj sivi Papir držale su ispred sebe. 
Bile su Kere kao Hula –Suknjice, koje su ispred sebe držale. Od Struka gore 
bile su potpuno gole. One su išle u Twist –Koraku i kretale se prema onoj 
Muzici, kad su dolazile ovamo. Rečeno je: „To je Općina!“ Kad je tako 
prolazila, otkazalo mi je skoro Srce. Mislio sam: „Ako je to, što se želi Kristu 
kao Nevjestu predstaviti.....Kakve Napornosti i slično su bile poduzete, da se 
Kristu donese Nevjesta, i dakle da ovako prosta, nepristojna, nećudoredna, 
Uličarka bude Kristova Nevjesta!“ To me je napravilo bolesnim u mom 
Unutrašnjem. Kad je tuda prošla, gdje smo mi stajali, držala je taj Papir pred 
sobom. Ona se je okretala i izvijala sa jedne Strane na drugu dok je hodala, 
kao u onim modernim Plesovima, koje imaju danas. Njeno Ponašanje je bilo 
potpuno bezmoralno, dok su prolazile. Ja za ove Stvari nisam odgovaran; ja 
mogu samo reći, što sam vidio. Bog je moj Sudija. To je bila Općina od U. S. A . 
Kad su prolazile, vidio sam, da zadnja Strana uopće nije bila pokrivena. Meni 
je došlo slabo, i osjećao sam se bolestan. Onda reče On: „Nevjesta će doći još 
jedan put u Predgledu.“ Onda je došla Nevjesta! Ona je isto tako izgledala kao 
i prva, koja je na početku prešla. Moje Srce je skakalo od radosti, zato što sam 
znao, da će tu biti jedna Nevjesta, koja će isto onako obličena i obučena biti 
kao i ona na početku. Ona se mora zvati napolje. Ja znam, da je Istina. 
Ispunilo se je. Možete li vidjeti, kako je prljava moderna Općina, ona, koja se 
je sama prozvala Općinom? Brat Ruddle, jedan skupocjeni Brat, koji tamo uz 
Zid stoji, je nedavno rekao, da on to vidi kao jednu Mladiku na Lozi. Mi smo se 
nedavno u ovoj Prostoriji o tome pričali. Brat Ruddle je bio zabrinut o ovom 
Stanju Vremena i o Duhu Općina, kako sve popušta. Propovjednici dolaze od 
svugdje na Razgovor i pitaju: „ Što se dogodilo, Brate Branhame? Što se 
dogodilo? Brat Ruddle je pitao: „Žive li Općine od Duha Sotone ili od čega?“ Ja 
sam mu odgovorio: „Ne, Mladika živi od Snage Loze.“ I Limunova Grana na 
jednoj Naranči bi rasla, ali ona neće nositi Naranče, iako ona od njenog 
životnog Soka živi. Isto i takozvana Općina je samo jedna izpupčana Mladika, 
koja pod Imenom Religija i Imenom jedne Općine živi. Katolici i Protestanti su 
samo Mladike, koje njihovu Snagu iz Loze istežu i isto Plod onoga nose, što 
su , zato što oni nisu obraćeni. Oni nisu bili u onom prvobitnom, 
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predsudinskom Planu Božjemu. Radi toga moraju Riječ odbiti i jedan drugi 
Plod nositi. Ono prvo, naravno Stablo i njegove Žile su za to određene Naranče 
na narančinom Stablu iznijeti. Isus je rekao: „JA sam Loza, vi ste Grozdovi.“ 

Ako ova Loza ikada Grozdove donese, nositi će prvobitni Plod. Skroz na 
kraju Loze mora doći nadoknada svih ovih Stvari. Nadoknada mora doći, 
noćno Svijetlo, za sve osvijetliti i sve urediti. Dakle, iz Loze će izići, ne iz jedne 
izklicane Denominacije, nego će jedan originalni Proizvod biti. Večernjim 
Dobom će probiti. Biti će Svijetlo Večernjim Dobom. Za zrelost je potrebno 
Svijetlo. Vidite, kako je savršeno Pismo. To je Dan, koji se ni Dan ni Noć ne 
zove. Bez Sunca ne može Plod zreti. Sve jedno, koliko vi propovijedate ili što vi 
činite – može samo zreti, samo se može otkriti, može se samo potvrditi kroz 
onog jednog, koji je rekao: „JA sam Svijetlo Svijeta.“ Ta Riječ. Mora izići ta 
Snaga, sam Sveti Duh, da to , što je On za ovaj Dan prorekao, sazri, se ispuni, 
potvrdi i navijesti. Večernje Svijetlo čini to. Kakvo jedno Vrijeme! Nevjesta je 
bila u istom Stanju kao i ona na Početku, kad je prolazila. Ali sam vidio, da je 
iskoračila, i pokušao sam, je dovesti tamo natrag. Koliko bi se moglo o ovim 
Stvarima i o Vremenu, u kojem mi živimo, reći! Oseja govori u Glavi 6,1: 
„Hodite da se vratimo ka Gospodu.“ Mislite na to, on reče, da će se razbaciti, i 
tako se desilo. On ih je pozvao, da se vrate Gospodu, iza kako su bili 
razbacani, jer On bi ih povezao. Oni su bili razderani i zabliješteni. Točno to se 
dogodilo. On će nas izliječiti i povezati. Po Eze. 37 bila je Dolina puna Kostiju 
od mrtvih. Ezehijel je isto vidio njihovo vraćanje doma. Pazite, Ozeja reče: 
„Nakon dva Dana će nas On ozdraviti, nas opet oživjeti.“ Nakon dva Dana da 
će ih On donijeti natrag. Oživjeti ne znači „ probuditi.“ Ja sam prelistao. 
Oživjeti je Riječ koja se često upotrebljava i ima posla sa „Probudom.“ „ON će 
nas nakon dva Dana oživjeti.“ To bi bilo dakle treći Dan. „ON će nas opet 
prihvatiti, iza kako nas je razbacio, zabliještio i razderao.“ Vi znate, da su 
Židovi iz onog jednog Razloga bili zabliješteni, da smo mi mogli vidjeti. Oni su 
bili kao Nacija razderani i poništeni. Oni su odbili svog Mesiju, da smo ga mi 
mogli prihvatiti, da iz Poganina jadan Narod za njegovo Ime bude prozvano. 
Žena uzima Ime svog Supruga. Poganini, koji Ime Gospoda Isusa Krista za 
Krštenje nisu mogli vidjeti, bili su zabliješteni. Grdno je, ali mora tako biti. 
Židovi misu mogli vidjeti. Samo tko je za to preodređen, može to vidjeti. 
Drugačije vi to ne možete vidjeti. Židovi nisu mogli skopčati, da je bio njihov 
Mesija, iako su Naučnici i Teolozi, Ljudi bili visoko naučeni, i istu Bibliju 
čitali, koju čitate vi. Nakon toga kako se nama otkrilo, možemo mi jasno 
vidjeti, da je On Mesija. Oni ali nisu to mogli vidjeti. Isto tako malo mogu 
danas to vidjeti. Proročeno je, Da mogu biti i oni zabliješteni. O Općini ovog 
Vremena je proročeno, da će biti zabliještena, da Večernju Poruku odbije. To 
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stoji u Otkr. 3: „Ti si bijedan i malosrđan“..... Pripazite to stanje Nevjeste 
„Nevjeste“ odnosno Općine u Viziji. Ona je gola i slijepa a to i ne zna. Gospode 
Isuse, budi nam milostiv. Biblija kaže, da je ona gola. Ja to do sada nisam 
primijetio. Općina Laudiceje je bila gola. Kad sam je ja u Viziji vidio, bila je 
gola i to nije ni znala. Nikada to nisam primjećivao. Kako mi moramo biti 
zahvalni! Nije čuda, da smo mi puni zahvalnosti. Ali osjećam, da mi Stvari, 
koje nam Bog pokazuje, još ne cijenimo dovoljno. Gola! U Viziji je bila gola i to 
nije ni znala. Ona je zabliještena, kao što je i Izrael bio zabliješten da su mogli 
i Poganini prići. Sada su Poganini zabliješteni, da se Nevjesta izvadi i da 
Izrael Festu Truba može dobiti. Jednostavno je savršeno! „Nakon dva Dana će 
nas On oživjeti ( ili darovati probudnost) i nas opet sastaviti. ( Mi sada 
govorimo o Židovima i Trubama.)... da mi živimo pred njegovim Očima.“ Ovdje 
u Ozeji kaže Biblija: „ ...da mi živimo pred Njegovim Očima (ili da imamo 
vječni Život). „To je isto kao „Imati Život pred Njegovim Očima“ – Njegov 
svojstveni Život, Vječni Život. „Pred Njegovim Očima imati Život! tko u 
Raskošu živi, je već u Životu mrtav. ON je obećao, da će Izrael pred Njegovim 
Očima opet živjeti, iako je prema onim Činjenicama i Duhovima još mrtav. 
Pazite sada jakom dobro. „Nakon dva Dana!“ To se odnosi na dva 24- Sata –
Dana, jer ovo ostaje već stotine Godina unazad. To znači dva Dana kod 
Gospoda, to su 2.000 Godina. Od tog Vremena je čak 2.700 Godina prošlo. , jer 
je Ozeja pisao ove Riječi oko 780 prije Krista. To je bilo dakle prije ca. 2.700 
Godina. On reče: „Nakon dva Dana, to je na 3. Dan će ON nas oživjeti, da 
živimo pred Njegovim Očima.“ Za to su Trube. Ovo je Ura, Dan na kojem mi 
živimo. Židovi su bili razbacani i zabliješteni i bili su opet skupljeni. 
Dosegnuto je daleko i u treći Dan. Vidite li vi to? Oni su razasuti iz Palestine 
u cijeli Svijet. Bili su zabliješteni, da bi odbili Mesiju. Dakle, sada su u svojoj 
Domovini opet skupljeni i spremni za Trube, da prepoznaju Pomirovanje. 
Biblija kaže, iza kako je Općina dignuta, prihvatiti će i Njega sa čavaoskim 
Ožiljcima vidjeti i pitati: „Otkuda su ti ti Ožiljci?“ On će odgovoriti: „Njih su 
Mi u Kući Mojih Drugova počinili.“ On je rekao, da će svaka Familija za sebe 
danima plakati i biti žalosna, kao neko, tko je svog jedinog Sina izgubio. 
Mislite na to, na ovoj Festi, na kojoj su Trube zatrubile, neka poste i neka se 
žaloste da bi ubijenom donijeli pokajanu Žrtvu. Oni su u svojoj Zemlji. Bili su 
rastreseni i zabliješteni i sada su skupljeni. Trube će zatrubiti u toku 6. Žiga, 
da ih pozove na Skup. Sedma je ona „ Velika Truba“, kao što smo je u prošlu 
Nedjelju proučili. ŠEST Truba zatrubiti će pod šestim Žigom, kao što nam je 
pokazano pri otvoru šestog Žiga. Sve se događa u isto Vrijeme. To važi samo za 
Židove, dok za nas Festa Duhova već skoro 2.000 Godina traje. Dakle prošlo je 
već od ovog Vremena 2.700 Godina, kad je on rekao, da će se na treći Dan 
prikazati. Nakon dva dana, dakle na treći dan se trebaju prikupljati i pred 
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Njegovim Očima Život dobiti. Prepoznajete li vi Obećanje? Ura stoji potpuno 
napisana na Zidu. Mi prepoznavamo Vrijeme u kojemu živimo. Židovi su u 
svojoj Domovini, čekaju na Festu Truba, da prepoznaju Pomirenje. Oni čekaju 
Njegov Dolazak na kojemu će biti ožalošćeni, zato što su GA prvi put odbili. 
Radi toga su u svojoj Domovini i čekaju. Sve je na svojem pravom Mjestu. Kao 
Propovjednik Evanđelja ne vidim, šta još ne dostaje, osim Uznošenja Nevjeste. 
Jer Nevjesta mora biti odnesena, prije nego što Izrael može prepoznati, što se 
desilo. Oni su bili rastjerani, zabliješteni i opet su skupljeni. Što još nedostaje? 
Nevjesta mora biti uznešena! Oni moraju čekati, dok Nevjesta ne bude više tu, 
onda će Proroci iz Otkr. 11na Festi Truba sastaviti. Kroz to će saznati, što su 
učinili.  

Pazite, u toku 6. Žiga će onih 144.000 izabranih biti pozvati. Između 6. i 7. 
Trube će se desiti ono, Što je u Otkr. 11 opisano. Točno paše prema 6. Žigom. 
Što se tu treba desiti? Što se dešava? Ona dva Svjedoka će prići: Mojsije i Ilija, 
Proroci. Židovi vjeruju samo svome Proroku. Oni će sa Znakom Proroka prići. 
Njihovo Djelo će biti to jednog Proroka, jer kroz to što čine, će nešto dokazati: 
da se vaša Ćud ne mijenja, kad se umre, kad se napusti ovaj Svijet. Ako ste vi 
sada jedan Lažioc, onda ćete biti i tamo jedan Lažioc. Ako ste ovdje jedan 
Koleričar, biti ćete i tamo jedan Koleričar. Ako ste ovdje jedan Sumljac, biti 
ćete i tamo jedan Sumljac. Ljudi i Žene, došlo je Vrijeme, da date sebi jedan 
Trzaj da sebe ispitate, da prepoznate, gdje mi stojimo, jer kroz Smrt se ništa 
ne mijenja. Mojsije i Ilija nisu već od prilike 3.500 Godina na Zemlji. Isto se 
vraćaju po Otkr. 11 sa istom Ćudi natrag i čine isto kao i onda. Kroz Smrt se 
za Čovjeka ne mijenja ništa osim njegovog Stanovanja. Ona ne mijenja ni vašu 
Ćud ni vašu Vjeru. Ništa se ne mijenja za vas osim vašeg stanovnog Mjesta! 
Kakva je vaša Narav sada, takva će biti tamo. Ako vi na Božju Riječ ovdje 
sumnjate, sumnjati ćete i tamo., sve jedno, kako ste sveti, kako dobar Život 
vodite. Smrt vas ne mijenja ni u najmanjem., samo vaše stanovno Mjesto. Ako 
vi cijelu Riječ Božju ne možete tako primiti, kao što je napisano, nećete to ni 
tamo činiti. Ne morate, onda nećete uopće biti tamo.  

Vi to ne morate prihvatiti u vašoj cijeloj Izobilnosti, u Snazi Njegove 
Potvrde i Otkriću toga, što jest. Onda će te biti jedan Dio od toga. On će samo 
Njegovu Riječ probuditi, kao što je On Njegovu Riječ na onom prvom 
Uskrsnom Jutru probudio. Samo je Njegova Riječ izišla i oni koji su u Vjeri na 
Njegovu Riječ umrli i u kojima se Njegova Riječ objavila. 

Zapazite: To se je prije 2.700 Godina reklo. Bili su razmetnuti, zabliješteni, 
i sada su opet sakupljeni. Kao iduće, neka prime Život. Poganini su pozvani 
vani. Nevjesta je spremna. Uzmaknjanje je blizu. Prepoznavamo li to? 
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Možemo li to stvarno vjerovati? Jeli li samo jedna Priča, koja nam je 
ispričana? Je li samo neka Bajka za nas ili je Stvarnost? Je li nešto, što mi 
dakle vjerujemo, ali samo kao izvanjski Stajači? Ili je nešto, što je u nama, što 
je jedan Dio, Što je više nego Život za nas? Sa kojom Obustavom sjedimo mi 
jutros ovdje u ovoj Kapeli? Mislite na to: Bit će samo jedno malo Stado, koje će 
prihvatiti. Oni se nalaze u svojoj Domovini i čekaju Trube. Oni čekaju dok se 
Nevjesta odnese, da se Odkr. 11 može ispuniti.  

Općinski Vremenski Vijek je došao na Kraj. Žigovi, koji su bili obećani, što 
je bilo sakriveno u općinskom Vijeku Vremena su se otvorili. Poruka je izišla. 
Izrael je na Vidiku (Haleluja!), spreman za Festu Truba. O, vi Ljudi u drugim 
Krajevima gdje čujete ovaj Magnetofon – zar se ne možeš probuditi moj Brate? 
Ili čini li te slijepim? Hoćeš li to baciti i označiti kao falso Proročanstvo, iako 
Svijet, Vrijeme, Narod i Sveti Duh, koji je to upisao, to potvrđuje? Potvrda je 
izišla u naravnom i u duhovnom. Sve, što je On rekao, je ispunjeno i dokazano. 
Izrael je u svojoj Domovini. Bili su kao Ovce skupa dotjerani. Vukovi su ih 
pratili i tjerali ih u svoju Zemlju natrag, gdje su u sigurnosti. Pripazite, onaj 
obećani Blagoslov za Izrael važi samo dok su bili u svojoj Zemlji. Bog ne 
blagostiva Izrael van Zemlje Kad je Abram napustio Zemlju, bio je odrezan od 
Blagoslovi. Bog može Izrael samo blagosloviti, ako ostanu u svojoj Domovini. 
Oni su sada tu kao jedna Nacija i čekaju samo na uspodiz Nevjeste, jer je 
Općina prozvata. Žigovi su otvoreni. Otkriveno nam je. Mi vidimo, što nije bilo 
poznato. Vi, koji vi iznad o Sjemenu Zmije, Krštenju Vodom itd. Debatirate i 
želi te se prepirati, ste zabliješteni i čak ne znate to. Bog ovog Svijeta vas je 
što se toga tiče zabliještio, a vi i ne znate. (Nije čuda, da sam se ja jutros 
morao boriti protiv ovakvog Pritiska.) Vaši Proroci mogu u ovom zadnjem 
Vremenu nastupiti, ali tek prije Feste Truba. Kroz Ozeju je On rekao Izraelu: 
„Zato sam udario unutra kroz Proroke.“ Tako postupa Bog sa svojim Narodom. 
On ih je iz svih drugih Nacija izbio. Kroz što? Kroz njegov dvorezni Mač, 
Njegovu Riječ. On izvodi Njegov Narod iz Naroda vani. Kroz Proroke i 
Njegovu potvrđenu Riječ izbio je On Njegov Narod iz drugih Nacija vani. Tako 
je On isto Njegovu Nevjestu kroz Njegovu Riječ iz Denominacija iščupao, kao 
što je u Malahiji, Glava 3, za ovo zadnje Vrijeme obećao. On je svoju Nevjestu 
iz onih drugih Općina izbio. Kroz Njegove Proroke sa Riječi izbio je On Izrael 
vani. „Odjeli te se od njih.“ Htjeli su biti kao svi drugi i došli su k Proroku 
Samuelu. On govoriše: „Dali sam ikada uzeo Novac od vas? Dali sam vam 
ikada nešto u Ime Gospoda rekao, što nije došlo?“ Oni odgovoriše; „Ne, ti si u 
Pravu. Ali ipak želimo jednog Kralja.“ Isto to su učinile Općine. „Oh, mi 
vjerujemo toj Riječi. Točno je. Ali znaš, oni kažu, trebali bi ovo učiniti.“ Ne igra 
Ulogu, što oni kažu, Riječ ima Pravo.  
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Kakvo je Vrijeme, Brate? Kakvo je Vrijeme, Propovjedniku? Prepoznavate li 
Vrijeme Dana i Znak, ispod kojeg živite. Možete li razumjeti? Vidite li? Svak 
se tuži, da nema nigdje Probuda. Propovjednici se tuže. Čitao sam jednu 
Novinu, koju dobivamo u našoj Općini. Dobra je Novina. Ja poznam Izdavača i 
Njegovu Familiju. To su bogoskloni, fini Ljudi: Brat i sestra Moore. „Glasnik 
Njegovog Dolaska“ je jedna najbolja Novina na misionskom Polju. Ali oni ne 
štampavaju skoro ništa drugo osim „Postiti i moliti! Postiti i moliti! Zatrubite 
u Trubu!“ Koliko ih čita nju? Vi znate to. Čovjek čita uvijek. „Postite i molite! 
Postite i molite!“ To je sve „Postite i molite! Mi ćemo doživjeti jednu strašnu 
Zoru. Nešto veliko će se desiti. Vi svi: Molite, molite, molite!  

Još nije kasno!“ Zašto to rade? Zašto to rade? Zato što hoće jedno veliko 
Buđenje. Oni plaču i vjeruju, da će biti Probuda. To su dobri Ljudi. Ali šta je? 
Šta su učinili? Oni nisu prepoznali, da se je već Nevjesta probudila. Kao 
Kršćani osjećate Potez ove Ure. Ali oni nisu prepoznali, što se je desilo. Radi 
toga su u ovom Stanju: Oni znaju da se treba nešto desiti. Ali oni to očekivaju 
u Budućnosti, iako se je već pred njima desilo. Tako je bilo i prije. Oni su 
vjerovali na Dolazak Mesije. Oni su vjerovali, da će jedan Predtrkač doći još 
prije nego što On dođe. Ipak su mu skinuli Glavu i ubili i njihovog Mesiju, zato 
što je bilo proročeno, da će biti zabliješteni, Ozeja je to bio rekao. Isti Duh, koji 
je govorio k Ozeji, govorio je i kroz Ivana i rekao, da će Općina u ovim zadnjim 
Danima biti gola i slijepa i da će ga iz Njegove Općine izvaditi. Oni ne vide, da 
su se ispunila ova Obećanja. Ipak prepoznavaju, da se nešto mora zbiti, ali je 
usprkos toga ne shvaćaju. Ne shvaćaju. Zabliještena Općina Laudiceje ima sa 
onijem Židovima od tada puno zajedničkog: puno je bogata, puna Teologije, 
neprijateljska i prema Općini i prema Poruci. Vidite, kako su neprijatni Židovi 
bili prema Ivanu. Vidite, kako su neprijatni bili prema Isusu, iako je On taj 
bio na kojega su čekali kao što su tvrdili. Ja mislim, da smo imali smetnju 
Struje. Vjerojatno su i Magnetofoni išli od toga. Ne. Onda je dobro.  

Oni su bili neprijatni Poruci. Što se sada desilo, je došlo od toga, Što je 
svako od nas Izvor Vrućine. Nema Mogućnosti, temperaturu u Kapeli ispod 
ovakve Okolnosti držati normalnu ca. 37° C. I vi ne sjedite samo tako tu, nego 
stalno ide Vrućina od vas. Normalno bi mogli ovu Prostoriju ovdje zamrznuti, 
ali zato što dolazi stalno Vrućina nije moguće. Tako neprijatno kao i Židovi 
onda u njihovom Zabliještenju, tako su danas u Laudaceji. Oni su goli, 
nemilosrdni i bijedni, bez da to znaju. U ovom Vremenu Bogatstva, silne 
teološke Nauke, visokog Obrazovanja stoju prema Poruci neprijatno. Oni ne 
žele sa tim imati Posla, kao i onda, kad je Isus iz Nazareta bio na Zemlji: 
Razlog, radi čega ljudi u Vremenu Noe nisu išli u Arhu, bio je, zato što nisu 
prepoznali ni Poruku ni Poručnika. Jedini Razlog, zašto su poginuli, je bio, da 
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nisu prepoznali Uru, u kojom su živjeli. Nisu skopčali, da će Bog Grijeh 
kazniti, kao što je rekao, da će Ljude sa Zemlje uništiti. On je to nagovijestio i 
tako i mislio. I danas misli On to, isto kao onda. Namjesto da su Ljudi s Nojem 
bili suglasni, smatrali su ga kao jednog divljeg Čovjeka. Nisu vjerovali, da je 
on Prorok. I sam Isus je o Nojinim Danima govorio, kad su Ga izrugali, o 
Njemu Šale izvodili, zvali Ga Fanatičar i puno više. Nisu prepoznali svoju 
Uru. Nisu prepoznali svoj Dan. Nisu prepoznali Znak. Nisu prepoznali ni 
Poruku ni Poručnika, nego Ga progonili i izasmijali. Isus reče: „Kako je za 
Dane Noja bilo....“ Izrael se nalazi u svojoj Domovini, sve je na svome Mjestu, 
Poruka se pokorava potpuno. U kojem Vremenu živimo onda, Brate? Gdje 
ćemo se naći? Nisu prepoznali Dan. Nisu skopčali. To je razlog, zašto su Ga 
uštali: zato što Ga nisu prepoznali. Kao i Ljudi danas bili su i oni zabliješteni 
od znanstvenih Dokaza, obrazovnim Sistemima i teološkim Seminarima. Sve 
ove Stvari su ih zabliještile onda kao i danas. Opet su kroz to bili zabliješteni, 
i isto na Razlogu Jednostavnosti Poruke i Poručnika. Noj nije bio ni 
Znanstvenik ni obrazovan. On je bio jedan siromašni smjerni Seljak sa 
jednostavnom Porukom. Ona je bila previše jednostavna za njihovo 
Obrazovanje. Tako je i danas. Bog pravi Stvari uvijek jednostavno, da Ljudi, 
koji Mu vjeruju daju Povjerenje. Danas je jedna druga, jedna potpuno druga 
Poruka, ali isti Bog. Ja želim, da je vjerujete i da kopčate da je Bog izgovorio.  

Isus reče, da su Njegova Proroka Noju izrugali i da će prije Njegova dolaska 
to opet učiniti: Oni će isto činiti. Iz ovog Razloga se je Farao utopio u More. On 
nije prepoznao svoj dan. Nije skopčao, što se dogodilo. Bio je tako jako 
dostignućem njegovog znanstvenog Doba zauzet, da je Gradove dao da Robovi 
grade. On je bio previše zaposlen, da prepozna Priliku, koju je imao. Tako je 
odbio Božje Proroke i Poručnike i pustio ga da ode u Pustinju. Nije prepoznao, 
zato je sve došlo tako, kako je došlo. Nije skopčao. Da je samo obećanu Riječ 
Božju za onaj Narod prepoznao! Ako bi Općine i samo danas Riječ Božju, koja 
je Narodu Obećanje dala, mogli prepoznati, nebi se usmrtile. Ako bi se 
Amerika samo na jedan Ustav predomislila ne bi bili spremni, Biblije iz Škola 
kao i Ime Božje sa Kovanica dignuti, nego Bogu bi davali vjernost. Ali oni to 
nisu prepoznali. Zašto? Zato što su ćoravi i goli. Ne kopčaju, da su skupocjeni 
mladi Ljudi na Bojištu za ovu Prednost izgubili svoj Život. Oni su već davno 
zaboravljeni, i postali su Prašina. Jedan ali, sjeća se Proroka, koji su svoju 
Krv za to prolili, da je ovo Evanđelje do nas moglo doći. Tisuće su rastrgani od 
Lavova, u Jame bačeni, raspilani, zgorjeni i raspeti bili. Bog spoznava. Općina 
je zaboravila svoje Proroke. Tvrde, da im više ne trebaju. Bog ali zna, da su 
oni potrebni. ON ukorava svoj Narod sa svojoj Riječi. Iz tog Razloga se nalaze 
u tom Stanju. Razlog, zašto su goli, milosrdni, bijedni i ćoravi i da to ne vide, 
postoji u tome, da ne kopčaju u kojoj Uri mi živimo.Oni ne osjećaju.  
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Mojsije je prepoznao svoj Dan i svoj Poziv, kad je vidio da se obećane Riječi 
Božje za ovo Vrijeme potvrđuje. Tu je prepoznao i skopčao on , šta je on bio i 
šta on po obećanoj Riječi treba činiti. Nije se brinuo o tome, šta tko kaže. Nije 
se stidio svoje Poruke, iako ni jedan Svećenik ni jedan Farao ni jedna 
Autoritet sa njim nisu bili suglasni. On je prepoznao, kad je to Svijetlo, taj 
Vatreni Stub u Grmu vidio i Glas čuo, koji mu je obećanu Riječ za ono Vrijeme 
rekao i reče: „JA sam te pozvao, da ideš tamo i da ga izvedeš.“ On se nije 
plašio, Prijetnje Kraljeve, nego otišao, da izvede Narod, kao što je Riječ Božja 
to obećala. Kad je on prepoznao, da se je potvrdilo Obećanje, pripremio je 
Narod za izlaz. Kada? Kad je vidio, da se je Božje Obećanje ispunilo. Mislite 
na to: Sa svom njegovom Teologijom i Obrazovanjem pobjegao je. Ali kad je on 
Riječ Božju čuo, kada je nju vidio potvrđenu i kad je njemu Bog govorio: „JA 
sam tko sam ja,“ nije više mario, što tko kaže. Nije se plašio, što će Farao sa 
njim činiti. Nije imao Strah, što će drugi sa njim činiti. On se je plašio samo od 
Boga, da nebi Boga krivo razumio, da nebi Boga na bilo koji Način krivo 
razumio. Pred Narodom i onome, što bi rekli ili učinili, on nije imao Strah. On 
se je plašio samo još od Boga, iza kako je prepoznao, da je bila Božja Riječ. 
Nije mogao razumjeti, da se jedan Čovjek kao on tamo poslao. Ali kad je on to 
na osnovu potvrđene Riječi prepoznao, o čemu se radi, nije se više plašio od 
Naredba Kralja. Kad bi vi to samo mogli prepoznati! Mojsije je skopčao, kada 
je vidio Potvrdu Riječi. On je bio spreman, izvod Naroda preuzeti. Job prvo 
nije prepoznao, da je bio Bog. Tako će biti i vama, dok vam Vrag pravi da 
vjerujete, da vas Bog kroz Ispite, kroz koje morate proći želi kazniti. Ali Bog 
mu je želio nešto pokazati. To je Job skopčao tek, kad je kao Mojsije Viziju, 
Vatreni Stup u Grmu vidio, imao je Potvrdu. Job je pitao: „Kad je Čovjek 
umro, - može li možda i dalje živjeti?“ Onda je bilo njegovo Pitanje: „Jedno 
Stablo, koje je uginulo, pomladi li se opet? Jedan Cvijet, koji uvene, izniče li 
opet? Ali ako jedan Čovjek umre, leži li tako pružen tu, i kad jedan Čovjek 
premine, gdje je onda? Dosegnu li njegova Djeca do Časti: - on ne zna ništa o 
tome. O ako me u Smrtnom Carstvu sačuvaš, mene tamo sakriješ, dok se tvoja 
Bijes umiri!“ On nije mogao razumjeti, zašto jedan Cvijet ugine i opet se 
probudi Životu; kao jedan List, koji u Jesen sa Stabla padne i na Zemlji leži, u 
Proljeće opet može izpupčati. On reče: „Čovjek legne, ali gdje je on onda? Ja 
vjerujem u Boga; što se ali događa sa Čovjekom?“  

Jednog Dana ali počelo je sijevati i grmiti, Duh Božji je došao na Proroka, i 
on je vidio dolazak onoga, koji je mogao svoju Ruku na grješnog Čovjeka 
staviti, i da sveti Bog mu pokaže Put. Prozvao je: „Ja ali, ja znam, da moj 
Spasitelj živi! Da se sada i moja Koža potpuno rastrga i ja da se riješim moga 
Mesa, ali ću ipak Boga gledati!“ On je skopčao što je Uskrsnuće. Bileam je 
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prepoznao Anđela tek, kada je Magarica u Jezicima govorila. Nije mogao 
vidjeti, da mu se je jedan Anđeo postavio na Put. On je bio jedan zabliješteni 
Propovjednik, koji nije prepoznao, da ga je Bog htio od toga obustaviti, svoj 
Poklon za Novac prodati. Tek kada je Magarica sa ljudskim Glasom 
progovorila prepoznao je Bilem, da mu se je jedan Anđeo postavio na Put, da 
ga obustavi to činiti. O vi zabliještene Denominacije! Kad Bog jednu nijemu 
Magaricu upotrijebiti može, na jedan Jezik da govori, koji ne pozna, da jednom 
Propovjedniku otkrije, da on nije na pravom Putu, nemoželi onda On jednog 
Čovjeka upotrijebiti, to isto da čini? Zabliješteni Ljudi. Da je Ahab prepoznao 
svoj Dan, onda nebi bio Proroka Mihu, koji mu je obećanu Riječ Božju donio 
osudio. Kad su Ahab i Josafat na onom Danu skupili četiristo Proroka, 
proročili su jednodušno. Oni reče: „Idite tamo, sve je u redu, Ahabe. Ti živiš u 
Grijehu, ali si nas jednom velikom Denominacijom učinio. Mi smo jedan veliki 
Narod. Mi imamo jednu ogromnu Službu. Nas je 400 školovanih Svećenika 
odnosno Proroka, školovani u Riječi i u Teologiji. Mi znamo sve o tome. Ilija 
ali, kojeg je prošla Generacija smatrala kao ludim, bio je stvarno pravi Prorok 
Božji, proročio je Ahab: „Tako je Gospod govorio; Psi neka tvoju Krv ližu!“ Oni 
Svećenici ali, oni od Ljudi proglašeni Proroci, su mislili, da su sve pravilno 
učinili. Oni su rekli: „Oče Ahabe, idi tamo. Gospod je s tobom. Pismo stoji iza 
tebe, jer je Bog dao Izraelu ovu Zemlju. Pripada Izraelu. Idi tamo! Gospod je s 
tobom.“ Oh! Josafat ali, koji se nije kao Ahab u Grijeh upleo, vidio je Stvar 
malo drugačije. On pitaše: „Nema li više ni jednog Proroka Gospodnjeg ovdje?“ 
Ahab odgovoriše: „Još je baš jedan tu, ali ja nemam rado Posla s njim.“ Što je 
Bog učinio? On je opet Svoj Narod udario kroz Proroka. „Ja nemam rado s 
njim Posla; jer on mi ne proroči nikad dobro, nego uvijek Nesreću. Ali ti znaš, 
da sam ja veliki Čovjek. Ja nebi imao onaj Seminar tamo, da nisam duboki 
Vjernik. Ja imam dobro školovane Ljude. Ja sam ih sa Knjigama, Biblijama i 
sa svim drugim opremio, da su u stanju, za učiti. Znam, da su savršeni Ljudi. 
„Da je Ahab samo prepoznao, tko je bio onaj Dečko, ovaj siromašni, odrpani 
Čovjek, Sin Jimle koji je stajao pred njim i rekao: „TAKO GOVORI GOSPOD“, 
onda nebi on bio ovu sudbonosnu Pogrešku učinio. Ali on je izrekao Presudu 
nad Mihom. O vi Ljudi, prepoznajte Vremensko Doba, u kojemu živite! Vidite 
što se je desilo. Vidite što je obećano. Prepoznajte taj Dan, na kojemu živite. 
Da Crkve i Denominacije danas samo mogu kopčati, zašto su osudjene, i zašto 
njihovi Članovi iz njih bježe kao Izrael iz Egipta! Da samo Denominacije 
prekinu, ove Trake proklinjati, i da ih samo poslušaju. Vi Propovjednici koji 
čujete ovu Traku, pazite! Da bi samo mogli Uru prepoznati, u kojoj živite! Da 
možete Znak Vremena prepoznati, onda bi razumjeli, zašto Ljudi iz vaše 
Denominacije bježe. Duh Gospodinov ih zove! „Niko ne može k Meni doći“, 
govorio je Isus, „ako ga Otac ne vuče.“ I: „Svi koje Otac Mi je dao, će doći k 
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Meni.“ Posmatrajte Ženu na Izvoru i Svećenika. Kakva je razlika postojala 
između njih! Rukopis je danas opet na Zidu. Oni to imaju, ali ne razumiju. Da 
su Židovi samo onaj obećani Znak Mesije prepoznali! Njihov zadnji Prorok, 
Malahija, je u Gl. 3 rekao: „Znajte stvarno: JA šaljem Mog Anđela, da on Put 
predamnom pripremi.“ Oni tvrda da čekaju Njega. Kakva Paralelnost sa 
današnjim Vremenom! Oni su tvrdili, da nešto čekaju, što se treba desiti. Sve 
Općine poste i mole, u čemu govore: „Dajte da molimo. Želimo se sastanuti. 
Nešto silno se mora dogoditi. Mi znamo, da se nešto veliko mora zbiti. Općina 
mora biti spremna.“ 

Zato mole. Zato su i molili, kada se je Ivan Krstitelj pojavio. Ali on je odbio 
njihove Seminare i postupio drugačije, nego što su njihovi Očevi učili. On je 
došao iz Pustinje, nije posjedovao ni Obrazovanje, niti je nosio „Okrenuti 
Ovratnik“, kako bi mi to danas rekli. On je bez Teologije nastupio. Ali je znao 
na osnovu Obećanja Božjeg, da on treba Mesiju nagovještiti. On reče: „ON je u 
vašoj Sredini.“ Oni su mislili, da je on lud, zato što on nije bio iz njihovih 
Škola. Rukopis se je nalazio na Zidu, a oni nisu znali. Oni su tvrdili, da čekaju 
dolazak ovakvog jednog Čovjeka. On je bio u njihovoj Sredini, a oni to nisu 
prepoznali, iako su tobož na njega čekali. Slično kao sa Židovima, je danas sa 
Poganinima zemaljskim, jer jednako je obećano. Tvrdili su, da ga čekaju. Ali 
Denominacije u poganinskom vremenskom Dobu Laudiceje su isto tako 
slijepe, kao što su oni bili. Zašto? Zato što je obećano. Zato se to mora zbiti. Da 
je Izrael samo taj za njih određeni Znak prepoznao, onda bi bili znali, da je bilo 
Vrijeme za Mesijin dolazak tu. Vi znate, da su Učenici pitali Isusa: „Kako 
Naučnici mogu tvrditi, Ilija mora prvi doći?“ On im je dao Odgovor: „Ilija je već 
došao, ali oni ga nisu prepoznali, nago su sa njim postupili, kako su željeli.“ 
Oni su učinili baš ono što je Pismo proreklo. Da su ovoga „Fanatičara“ samo 
prepoznali, koji je sve dvoličnosti osuđivao, što su radili. On reče: „Vi 
Dvoličnici, Zmijino Leglo! Tko vas je doveo na tu Misao, da će te izmaknuti 
Prijetnji Suda? Neka vam ne dođe na Pamet, da rečete kod vas., mi imamo 
Abrama kao Oca; ,Mi imamo to i ovo. Jer ja vam kažem: Bog može Abramu od 
Kamena ovdje Djecu probuditi.“Ne mislite, da imate svjetski Dan Crkve na 
vašoj Strani, i da imate najbolje obučene Članove. Bog je u Stanju, od Ljudi sa 
Ulice, od Prostitutka, Pijanica i Igrača probuditi Djecu, da ispuni svoju Riječ. 
On je za to u Stanju; On je još uvijek Bog. Od zabliještenih Denominacija je 
također kao o zabliještenim Izraelom prorečeno, da će tako biti. Pokazati ću 
vam Paralele, dok dođem do Točke, do gdje želim doći. Denominacije 
poganskog općinskog vremenskog Doba Laudiceje su danas isto tako 
zabliještene, kao što su bile onda. Općinsko vremensko Doba Laudiceje treba 
dobiti Poruku. Maleahija 3, 23 to kaže. Ali što su očekivali oni? Oni su rekli: 
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„Naša Denominacije će je iznijeti. Jer ako ne dođe od nas – Baptista, 
Presbitarianaca, Aseblija ili od jedinstvenih Ljudi -, onda nije prava.“ Isto to 
činili su onda. Nisu ih prepoznali, iako je bila točna ispuna Riječi. Isus reče: 
„Oni su učinili, kao što je o njima napisano. Isto tako će i Sin Čovječji radi njih 
tugovati. Odbiti će ga.“ Pazite sada. Po Proročanstvu Mal. 3, zadnji dio, će se 
sada, u Danima Poganina, isto desiti. Isus je rekao, da je cijelo Pismo od Boga 
dato i da ni najmanje neće ostati ne ispunjeno. Nemoguće je, Pismo obustaviti 
od njenog ispunjenja. Sve se mora ispuniti. Isus je rekao, da će se zbiti, i ovdje 
to doživljavamo. Mi vidimo to. Što se treba u zadnjim Danima nadoknaditi? 
Čujte, vi Braćo iz kršćanskih Općina. Prvobitna Festa Duhova, kao što je bilo 
na Početku, mora se opet nadoknaditi. Tako će se opet nadoknaditi, prije nego 
Festa Truba za Izrael zatrubi. Mora se vratiti natrag, i mora nešto biti, kroz 
što će se dogoditi. Malahije 3, zadnji dio kaže, da će Djeci Vjera Očeva biti 
vraćena. Što bi se dogodilo? Da je Izrael njegova Mesiju i obećani Znak 
prepoznao, nebili danas bili tu, gdje se nalaze. Zašto to nisu prepoznali? Jad 
je. Zašto ne? Zato što je Bog rekao, da to neće činiti. Koliko ih od vas vjeruje 
to? Recite „ Amen“. Bog je rekao, da to neće činiti. Isto Bog je vama rekao, da 
će se to i u doba Vijeka Laudiceje desiti, i tu je to ispred vas. Kako bi i 
drugačije postupili? Da su samo taj obećani Znak Mesije, Znak Sina Čovječjeg, 
samo prepoznali! ON je došao ispod Naziva „Sin Čovječji.“ U toku cijelog 
Vremena od Duhova nosi On u Liku Svetog Duha Naziv „Sin Božji.“ U 
tisućugodišnjem Carstvu, koje slijedi kao iduće, biti će On „Sin Davidov“. Tri 
Oznake Sina, ali isti Bog. Sin Čovječji, Sin Božji, i Sin Davidov –svaki put je 
isti Bog, samo u tri razna izlazna Područja. Dakle nisu Otac, Sin i Duh Sveti 
tri Boga, nago jedan isti Bog u tri vrsti Otkrivanja, tri vrste Nagovještenja, 
kao Otac, kao Sin, kao Duh Sveti. Ali što su danas kao onda kroz Tradicije 
zabliješteni, ne prepoznavaju to. Zašto to ne mogu vidjeti? Oni to neće nikada 
vidjeti. Mislite na to, to je „TAKO GOVORI GOSPOD“. Vi pitate: „ Zašto to 
onda uopće kažeš?“ Iz istog Razloga, zašto su Ivan i svi drugi to činili: Negdje 
je još neko, tko se mora izvesti. Ovce Božje, čujte Glas Božji! „Moje Ovce čuju 
Moj Glas“ Žena na Izvoru je prepoznala svoj Dan na osnovu Znaka Mesije. 
Ona se je nalazila u jednoj lošoj Situaciji. Ona nije htjela više ništa sa starim 
Općinama, i onim što su oni činili, imati Posla. Oni su živjeli kako su htjeli, i 
postupali, kako su htjeli. Ona na to nije vjerovala. Ali je ona znala, da će 
jednog dana jedan doći. Ova jadna Osoba je bila na Putu za Izvor, kad je 
našla, što je tražila. ON njom je otkrio Tajnu njenog Srca i rekao jom Grijeh, u 
kojem je živila. Onda je ona rekla: „Gospode, ja vidim: Ti si Prorok.“ Već 
četiristo Godina ga više nisu imali. Ona reče: „Gospode, ja vidim: Ti si jedan 
Prorok. Ja znam, da će doći Mesija; Kad on dođe, objasniti će nam sve.“ Isus 
jom odgovoriše: „JA sam.“  
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Ona ga je prepoznala i više nije imala Pitanja. Kako vi možete to dokazati? 
Već je bilo dokazano. „Kada dođe Mesija, to će on učiniti. „Kad su oni na 
osnovu Pisma mogli prepoznati, onda mi ne možemo to Večernje Svijetlo i taj 
Znak danas razumjeti? „Mi znamo, kad dođe Mesija, da će nam On sve te 
Stvari pokazati. ON će nam sve reći.  

Isus reče: „JA sam , koji sa tobom govori.“ 

Ona više nije postavila Pitanje, nego je otišla i rekla Ljudima: „Dođite i 
vidite.Tamo je On! „Ona više nije imala Pitanje. Bilo je odlučeno, zato što je 
Dan prepoznala, u kojemu je živila. Ona ga je prepoznala. Isto je bilo sa 
Natanijelom, jednim značajnim Hebrejom. Kada je on taj obećani Znak Mesije 
vidio, nije ništa više davao na to ,koliko Svećenika i bilo šta tko drugi govori. 
Šta se desilo? On je ljutio Svećenike kad su gledali ,da Ljudi napuštaju Općine 
i idu tamo. Oni reču: „Ako netko njegov Sastanak posjeti, biti će iskopčan iz 
Općine. Mi ćemo vas iz Denominacije izbaciti.“ 

Tako je i danas. Mi ćemo vas iz vaše Organizacije isključiti, ako budete 
prisustvovali njegovom Sastanku. Sjećate li se onog ćoravog Čovjeka? Njegov 
Otac i njegova Majka nisu odgovorili na Pitanje. Plašili su se, jer se je 
govorilo, da svaki tko je išao, da vidi Isusa, ili njegovom Sastanku prisustvuje 
da će biti ekskomuniciran. Onaj ćoravi ali, mogao je za sebe samog govoriti. 
On je bio ćorav i sada je mogao vidjeti. 

Isto i ja sam jednom bio ćorav i mogu sada vidjeti. Ja ove stvari nisam znao, 
ali su mi one kroz Duh bile navještene. Riješite se Denominacija. Dogoditi će 
se usprkos toga. „Kad budem sa Zemlje uzvišen, potegnuti ću svih k Meni.“ 
Natanael je to prepoznao i obuhvatio.  

Isto tako bilo je kod Mojsija. Dokazi su bili prema pismu, Riječ je bila 
potvrđena. Mojsije je znao, da je to bilo Obećanje za ono Vrijeme, jer bilo je 
prema Pismu, svejedno, kako je izgledalo čudno. On je rekao: „Kako ću im reći, 
da sam vani u Pustinji jedno Svijetlo vidio? Kako ću im reći, da je tu bilo 
Svijetlo i da mi je to Svijetlo zapovjedilo da tamo idem?“ 

ON reče: „JA želim sa tobom biti, Mojsije.“ Bog se je očitovao u Egiptu ne 
samo kroz Čuda i Znakove, nego pokazao se je njima samima, kad ih je On 
imao svih skupa, u čemu je On Službu Mojsijevu pred Izabranim i vani 
prozvanim potvrdio. Iza kako ih je Prorok od one Nacije „isjekao“ i na jedno 
određeno Mjesto odveo, prikazao se je Vatreni Stup opet na Brijegu Sinai. 
Usporedite to sa našim Vremenom. Amen. Cijena neka bude Bogu! Za mene to 
znači više nego Život. Dok postajem uvijek stariji i vidim, kako Nemarnost i 
Nemoralnost Zemlju poplavljuju, gledam natrag i vidim, šta se je dogodilo. 
Moje Srce skače od radosti, zato što znam, da će ovaj Zemaljska Omot brzo 
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padnuti i da tamo jedna druga na mene čeka. Ja pokušavam jedan Narod vani 
izvući, njega od toga i ovoga rastaviti, da im na osnovu Pisma pokažem ,da je 
Bog kao Dokaz u Vatrenom Stupu dolje došao, kojega ih je Stotine i Tisuće 
vidjele i kojega su kao Dokaz sa Kamerom fotografirali. Naravno da ustaju i 
Oponašavci; to mora tako biti. I u Danima Mojsijevim podignuli su se 
Oponašavci i radili isto to. Bog reče: „Odijeli se, Mojsije. Ne budi u njihovoj 
Blizini. JA ih želim progutati.“ Oni su bili iz Svijeta. Tako je i danas. 
Pogledajte okolo u Svijetu: Spletke sa Novcem i sve moguće. 

Mojise je imao jedan Znak Pisma. On je bio taj Prorok, koji je tamo išao , da 
ih oslobodi. Oni razumješe; oni prepoznaše taj Znak. Bilo je savršeno 
Ispunjenje prema Obećanju Pisma. Isus je bio za Ženu ispunjenje obećanja itd. 
Interpretacija. Isus je bio tumačenje Pisma. Njegov vlastiti Život protumačilo 
je Pismo.  

Ne vidite li Poruku Ure? Možete li razumjeti, gdje smo mi? Poruka iz Pisma 
pokazuje vam, u kojom Uri mi živimo. Isus je Izraelite korio: „Da ste samo vaš 
Dan prepoznali!“ 

Jednog Dana je gledao sa Gore Ulja na Jeruzalem i rekao: „ Jeruzalem , 
Jeruzalem!“ On je plakao. Gledao je dolje i vidio je nešto. Ja to ne mislim na 
način neke Usporedbe, ali kad sam prije nekoliko Dana otprilike u10.00 Ura 
ujutro Općinu kao Prostitutku vidio, osjećao sam duboko u mom Srcu, da je 
Sveti Duh prolio Suze. „Jeruzalem, Jeruzalem! Koliko puta sam htio tvoju 
Djecu sakupiti. Šta si ali ti uradio? Ti si ubio Proroke, koje sam slao k tebi. Ti 
si ih ubio.“ Isto tako i Poruka, koja je danas Općini poslana, od Naučinstva 
Denominacija bila ubijena. Pismo je ubijeno kroz njihove Dogme. Isus reče: 
„Da ste vaš Dan samo prepoznali! Ali sada je kasno. Prekasno je.“ Isto to se 
odnosi i na Općine. Ja vjerujem iz svega Srca, da za njih nema više spasa. Što 
vi o tome mislite, to je vaše Mišljenje; ovo je moje.  

Vi ne morate biti mog Mišljenja, ali ja vjerujem, da za njih već pet do šest 
Godina Spas više nije moguć. Vi se sjećate još na Chicago. Pazite, što se je od 
tada desilo i šta se dalje dešava. Mislite na to: Moje Ime stoji pri tome; tu visi. 
To je „TAKO GOVORI GOSPOD.“ 

Vidite, dali nije se sa njom stalno išlo niz brdo Mislite na Viziju od 1933, u 
kojom je bilo pokazano, kako će se Žene u ovo zadnje Vrijeme Ponašati, kakav 
će biti kraj Mussolinija, da će Hitler misteriozan kraj doživjeti, da će one tri 
„isme“ se uliti u Komunizam, da će se Auta graditi u Obliku Jaja, da će žene 
nositi istu Odjeću kao Muškarci, baš nešto kao njihova donja Roba, dok 
konačno samo još nešto kao Smokvin List obuču i još to nemoralsko Ponašanje 
od Danas. Vidite, što su učinili. Direktno je ispred vas. 
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Da bi Žene, koje su takoreći Kršćanke, samo mogle prepoznati, da je jedan 
nemoralni Duh Vraga na njima, koji ih na to donosi, da šišaju Kosu! Samo 
Vrag čini tako nešto. To je suprotno od Riječi Božje kao i onda u Vrtu 
Edenovu. Šta oni čime? Da bi samo mogli to prepoznati! 

Oni kažu: „Oh, to kaže onaj staromodni Propovjednik.“ To nisam ja. Ne ja 
govorim vama, što da radite. Ja citiram samo Riječ. Da bi samo mogli 
prepoznati, da Vrag stoji iza toga! 

Sebe zovu Kršćanima. Isus reče: „Što Me zovete Gospode, Gospode i ne 
činite to, što ja kažem? 

Oni ne mogu biti Kršćani. Ja nisam njihov Sudija; ja samo kažem, ono što 
Riječ govori. „Što Me zovete, Gospode, Gospode! I ne činite to, što ja govorim?“ 
Cijela Riječ je Otkriće Isusa Krista. „Što Me zovete, Gospode, Gospode!?“ Da bi 
samo mogli razumiti, da je Vrag, da je jedan nemoralni Duh. Što se tiče golih 
Žena, tako ja nalazim, da Jeffersonville, Indiana je naj vulgerično Mjesto, koje 
sam ja u mom Životu vidio. Bio sam u Holivudu, putovao sam kroz cijeli Svijet 
i vidio sam svake vrste nemoralnih Pokvarenosti. Vidio sam ih u Parizu; vidio 
sam ih u Engleskoj, gdje je naj gore. 

Ja mislim, da će Engleska jednog Dana potonuti u Oceanu; to je zaslužila. 
Nemoralna Pokvarenost, prljavština- to je Grijeh Svijeta. Jedan Narod, kojega 
Pismo strašnije poreće, nisam u mom cijelom Životu vidio. Došlo je do toga 
zato što su Istinu odbili.  

Billy Graham je rekao, da je on svoju Ženu morao izvesti iz Parka radi 
seksualnog postupanja između Muškaraca i Žena, Dječaka i Djevojčica, koji su 
tu u svoj Javnosti u Parkovima činili. Postalo je jednom Grešnošću. To isto se 
odnosi na Francusku i na cijeli Svijet. Ujedinjene Države su što se toga tiče 
rukovodi. Gledajte ih i danas! Šišaju svoju Kosu, nose kratke i duge muške 
Hlače, puše i usprkos toga kažu da su vjernici. Ne kopčaš, Sestro? Oprosti, 
moja Sestra ne čini tako nešto. Ne kužite da Vrag stoji iza toga? Dakle kao i 
Žudjeli nekad nećete ni vi potvrđenu Riječ vjerovati, pa da vam se i dokaže. Vi 
držite vašu denominacionalne Tradicije čvrsto, koje vam sve odbravljaju. 
Govorite u Jezicima, skačete dolje i gore, pjevate u Duhu-i šišate svoju Kosu. 
Možete li si predstaviti, da to čini jedan Kršćanin? Ja sam doživio, da su Vrag 
i Vještac u Jezicima govorili i izlagali kako gore i dolje skaču, u Duhu plešu, iz 
jedne čovječje Lubanje piju Krv i Ime Isusa Krista psuju. Vi kažete: „ Ja 
pripadam Općini. Haleluja. Slava Bogu!“ Kome pripadate? Općina postoji iz 
Riječi, i Riječ kaže, da je Sramota, te Stvari činiti. Vi zabliješteni Farizeri 
vodite tu jadnu Djecu u Pakao, zato što se plašite za vaš životni uzdržaj i da se 
ne izbacite iz vaših Denominacija, ako to počnete. Stidite se, vi Licemjeri! 
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Stidite se! Vi vidite, da Ura dolazi i odrečete se uz prkos toga radi vaše 
Tradicije od Riječi Božje. Kako se usuđujete, vi zablještenici? 

Da li ne kaže Biblija, da ste ćoravi? Nemožete razumjeti, da ste ćoravi? 
Biblija to kaže. Vi ste goli nemilosrdni, jadni i ćoravi, ne da znate, ako ste radi 
toga uobraženi, da imate naj veću Općinu u Gradu i to, i ovo činite. Biblija 
kaže, da ste vi tako jadni, kako se uopće može biti, i na to još i ćoravi. ON stoji 
još uvijek ispred Vrata i pokušava da vam da Masti za Oči, ali je vi ne 
uzimate. S tim ispunjavate Pismo. Koji je ovo Dan, u kojemu živite, Ljudi? 
Prepoznavate li Uru, prepoznavate li Znak? 

Kad bi ove Žene samo mogle razumjeti, da je to Vrag! To je jedan 
nepristojni Vrag, koji u Ime Religije nastupa. To je uvijek činio. Došao je 
svakom Proroku, svakom Svecu; čak k Isusu Kristu došao je kao jedna 
religiozna Osoba. 27. 

Biblija kaže, da će on u zadnjim Danima tako ličiti Pravom, da bi čak i 
izabrani iz duhovne Općine mogli biti zavedeni, da je moguće. 

Biti će njih samo malo, jer je Isus rekao: „Tijesna su Vrata i uzak je Put, 
koji vodi Životu! I samo ih je malo, koji će ga naći.“ „I kao što je bilo u Danima 
Noa“,(kad ih je samo osam Duša bilo spašeno), „tako će i u Danima Sina 
Čovječjeg biti.“ Mislite o tome. U kojemu Danu živimo mi? Prepoznavate li 
Uru, prepoznavate li Dan? Ja zauzimam puno vremena, ali mi treba još par 
Minuta. On ih dovodi do toga , da šišaju Kosu. O oni govoru: „Naša Općina ne 
polaže na to vrijednost.“ Znate li, zašto? Zato što su ćoravi! „Nije nešto 
strašno, ošišati Kosu.“ Biblija kaže, da to jest! Čak je nepristojno, kad jedna 
žena sa ošišanom Kosom moli. Kaže se: „Jedna Žena treba da nosi Zastor.“ 
Biblija kaže, da njom je Kosa data kao Pokrivač. Ne jedan Šešir, nego Kosa! 

Kroz nemoralnost jedne Žene došla? Znate li, da će na isti Način završiti, 
dakle sa pokvarenosti jedne Žene? Općina će se kao jedna Žena predstaviti. U 
Duhu izrečeno je Općina jedna Žena, kao što je i Nevjesta ženska. Pokvarenost 
Općine je jedna Što bi bilo, da je Mojsije rekao: „Skinuti ću moj Šešir, 
namjesto da skinem Cipele.“ To ne bi bilo išlo. Bog je rekao „Cipele“. I On je 
mislio Cipele. Isto tako je On „Kosu“ rekao, ne „Šešir“ Slava budi Bogu! To mu 
se je sviđalo, siguran sam. Cijenjen budi Bože! ON misli, to što kaže. Pismo ne 
dopušta svojstvenu interpretaciju. Ono se ne dopušta ukrojiti u vašu 
Denominaciju; ono misli pravo to, što govori, i on tumači. Kaže se: „Ja znam o 
jednoj Ženi,....“ Sve jedno mi je, što vi znate, ja znam, što Bog o tome kaže. 
Uskladite se vi! 

Da bi Dame samo prepoznale, što je to. O, da ti samo prepoznaš, Ženo, ne 
Damo. Kad sam nedavno izišao iz „Blue Boar“ – Restauranta, vidio sam na 
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jednoj Birtijici, mislim bilo je na Fifth Ulici, jedan Štit, na kojemu je pisalo: 
„Stol za Dame“. Stao sam i rekao: Ti nisi imao nikad jednog.“ Jedna Dama ne 
ide na ovako jedno mjesto. Jedna Žena možda, ali ne jedna Dama. Znate li vi, 
da je Grješnost na početku Svijeta Istina. Zapazite Vizije i sve druge Stvari.  

Čak u Vizijama je Bog to pokazao. Ona Vizija je istina. Vi Ljudi, koji slušate 
Magnetofone: ja sam moju Bibliju stavio na moje Srce. Prisutni vide to. Ja 
sam to vidio! Svemogući Bog zna, da je to istina. Do sada ja to nisam znao! 
Ona je gola a to i ne zna. Imala je veličanstveno Vrijeme. Tako je bilo. Ali kad 
je Nevjesta došla na pogled, bilo je drugačije. Alpha i Omega! 

Vrag se nalazi iza toga. Ali oni čine kao i Žudjeli onda, kad susretnu Riječ. 
Isus reče svim Učenicima: „Istražujte u Pismu. Vi se čudite o Meni i Mojoj 
Službi. Istražujte kroz Pismo, jer vi mislite, da imate u njemu vječni Život, i 
ono je isto, koje dava o meni Svjedočanstvo. Ono će vam reći, koja je moja 
Poruka. Kad vi meni ne možete vjerovati, vjerujte onda Riječima, koja vam 
Bog tumači.“ Oni ali reču: „Mi ne želimo, da ovaj iznad nas vlada. Mi imamo 
svog vlastitog Svećenika itd.“ Činite samo tako i dalje! Više se ne može na to 
reći. Tako i tako je prekasno. Na predaju Denominacija, koje kažu : „ Sve je u 
redu“,slušaju. Vi vjerujete Riječi jednog Čovjeka više nego Riječi Božjom. Oni 
ne kopčaju, da se 2. Timotej 3, 1- 7 ispunjava, gdje stoji upisano: „To treba ali 
da znaš, da će u zadnjim Danima opaka Vremena nastupiti; jer tu će Ljudi 
egoistični i polapni biti, napeti i obijesni, čeznutljivi, neposlušni Roditeljima, 
nezahvalni, bezbožni, bez Ljubavi i vjernosti, lažljivi, nemjerni, neobuzdani, 
svemu dobrom neprijatelji, izdajice, lakoumni i zamišljeni, više užitku nego 
Ljubavi prema Bogu predati; oni će dakle još vanjski izgled Bezbožnosti 
čuvati, ali njenu unutrašnju snagu ne prepoznati. Od takvih Ljudi se 
odstranjujem! Jer tima pripadaju oni, koji znaju tražiti Ulaze u Kuće i članove 
ženskog pola loviti, koje su Grijehom natovarene, i koje su puno Strasti 
okrenute, koje uvijek žele učiti i nikada ne mogu doći na Istinu.“ Oni nisu bili 
i neće biti. Bog je rekao. O ćoravi Farizere, ne možeš to vidjeti? Ja nisam ljut. 
Ja udaram baš Čavao i topim ga. Isto ni Općina ne prepoznava. Žene ne 
razumiju. To su nerazumne žene, koje su od puno Strasi zaokoljene - od 
Hollyivuda i svim tim Stvarima. One si šišaju Kosu, nose Šorceve i šminku, 
sve, što za jedno Dijete Božje nije pristojno. Znate vi, da Žene u zadnje 
Vrijeme igraju značajnu Ulogu?  

Znate vi, što Biblija o onima ,koji će velikom Prokletstvu umaknuti kaže, da 
će oni ispred Gospoda kao jedna skupocjena Grana stajati? Ako Bog da, ću ja 
to jednog Dana za vas Žene obrazložiti. Onda ću vam pokazati, kako Bog o 
jednoj Ženi misli, koja je stvarno umakla Prokletstvu ovoga Vremena. ON 
kaže daće biti veličanstvena.  
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Prije nekoliko Dana čuo sam, kako jedna Grupa pola golih Djevojčica, čiji je 
Moral bio niži nego od jedne Kučke, kako se rugaju jednom staroj Ženi, zato 
što je nosila dugu Haljinu. Čujte, vi preokrenute Žene: Ona posjeduje nešto, o 
čemu vi nemate pojma_- ona ima Morala. Vi uopće ne znate, što je to. Vi ste 
vaš već u Kolijevki izgubili. Vi ne možete čak ni pravo od krivog razlikovati. 
Ona ali može. Ona ima nešto, skrivljeno u svom Srcu, o čemu vi ništa ne 
znate. Vi ste to izgubili i ne možete ga više naći. Vi kažete da je staromodna 
itd. Ali ona zna nešto, o čemu vi nemate Pojma. Ona nosi u svom Srcu jedno 
sakriveno Blago Moralnosti, o čemu vi ne znate ni najmanje. Ali vaša Majka 
vas je tako odgojila, i vaš Svećenik dozvoljava to. To pokazuje, gdje on stoji. 
Ova Propovijed se odnosi na njega. Gdje se nalazite vi? Isus reče, da se u 
Pismu mora sve ispuniti, tako se i događa. Kako su Jannes i Jambres Mojsiju 
odporili, tako se događa i sada. On ovdje nije govorio o Metodistima ili 
Baptistima; o njima se i ne radi. Ali isto kao što su nekada Jannes i Jambres 
protiv Mojsija i Arona izišli, tako će i oni Ljude sa slomljenim Razumom što se 
tiče Istine-namjesto Biblije Dogmama i Nauku Crkve biti nagnuti. Jannes i 
Jambres su isto mogli ostvariti kao Mojsije. Vidite li Paralelu? Kako su 
Jannes i Jambres protiv Mojsija izišli, tako postupaju Ljudi sa slomljenim 
Razumom protiv Istine: Oni joj se usprotive, ne trpe je u svojoj Blizini, ne žele 
njom prisustvovati, ne žele sa njom imati posla. Ali kaže se: „Njihova 
nerazumnost će doći na vidjelo“ kad Nevjesta svoje stanje zauzme i kad bude 
uzrak uznešena, onda će biti otkriveno; ne brinite. Biti će kao onda, kad je 
Mojsije Djecu Izraelsku iz Egipta izveo i kad su se Egipćani u Moru utopili. 
Isus je rekao, da se mora cijelo Pismo ispuniti, zato što je od Boga datao. 

Kad su ga korili, da se sam pravi Bogom, odgovaraše On: „ Zar ne piše u 
vašem Zakonu: , Ja sam rekao: Vi ste Bogovi“? 

Kad je Pismo već one, na koje je Božja Riječ išla, Bogovi zvala, Kako možete 
tu meni dati Prijekor Božjeg Psovca, zato što sam rekao: , Ja sam Božji Sin`?“ 
Sva ova Mjesta Pisma moraju biti otkrivena, moraju se ispuniti. Oni su bili 
tako slijepi, tako Ljudskoj Riječi probijeni, namjesto Božjoj Riječi. Iz istog tog 
Razloga se i Žene tako ponašaju. Zato postupaju i Propovjednici tako. Oni su 
od Biskupa zauzeti, namjesto od Isusa. Više im je do njihovog Novčanika nego 
do mnogo Slušaoca. Ustanovite za sebe, dali sam ja popularan. Ako bi one, koji 
su iz daleka došli u Kapelu, od onih iz Jeffersonville odbili, nebi ni pola tuceta 
ostalo, kojima bi ja mogao propovijedati. Što to kaže? Ona se oblikuje iz Ljudi 
iz cijele Države: od New Yorka do Massachusetts, od Boston, Meine sve do 
mora, od Georgia, Alabama i od svukud. Iz cijele Države skupljaju se. Amen. 
„da će biti Svijetlo u Večernje Doba.“  

�24



Oni drugi ne mogu to Večernje Svijetlo vidjeti; to je to. Oni ga jednostavno 
ne prepoznaju. Oni su slijepi za toga. Biblija to kaže. Rusija na primjer je tek 
prije od prilike 40 Godina svoje znanosno značenje u Svijetu dokučila. Još 
početkom 1. Svjetskog Rata nije nitko poštovao Rusiju. Držali su se za 
Glupavce, za Sibirce s Bradom, koji lijevo od desnog ne mogu razlikovati. 
Stvarno. Rusija sama ali je prepoznala svoje mjesto. To mora tako biti, da 
Pismo to može ispuniti. Vi poznate moja Proročanstva, u kojima ja 
prorokujem, što će se desiti, da će se u Komunizmu oni svi uskratiti. Sada je to 
u Znanosti vođenje u Svijetu. Mi ležimo daleko iza toga. Cijeli ostali Svijet leži 
daleko iza toga. To održava svoje Mjesto. Oni su prepoznali, da i oni imaju 
Pameti. 

Pazite: Čovjek ima i Danas još ista Osjetila kao prije 6.000 Godina. Sa tim 
Osjetilima se je ovdje na svoju zemaljsku Domovinu spustio i služio Boga. U 
zadnjih 75 Godina je ali od konjskih Kola do Astronauta došao. Radi čega? Jer 
se je on od svoje Vjere na Boga odrekao i svojoj Pameti i svom vještini kao 
Čovjek obratio. Dali ste to primijetili? On ne vjeruje više Bogu, nego samom 
sebi. Došlo je tu, kao što je ona nevjerna Žena u Washintonu izrazila. Kako je 
bilo ono njeno Ime? Murray. Ona je rekla: „ Dok još imamo Armiju i Ratnu 
Flotu, ne treba nam stari Jehova!“ Ja ne marim o tome što mi imamo: 
31 ..Meni treba Jehova i drugo ništa. Neka Armija i Mornarica prođu - i hoće- 
Jehova će biti u Vječnosti! Dok sam još jedan dio Njega i Njegovog Sina, živjeti 
ću sa njim u Vječnosti. Ne na osnovu mog vlastitog Poziva ili biranja, nego na 
osnovu Njegovog Izbora. Amen i Amen! Ja sa tim nemam ništa. ON je! Pustite 
da imam Njega ili da umrem! Nacije se uzdižu i tonu opet, Jehova ali će ostati. 
To je on za sva Vremena činio. Rim, Egipat i sva Carstva su potonula, ali On 
je ostao Jehova. O Haleluja! Ja osjećam njegovu prisutnost. 

Rusija se podigla, zato što se je morala dignuti. Isto tako je i Izrael morao 
doći u svoju Domovinu nazad. Bog je morao Izraelce prisiliti, da se vrate u 
svoju Domovinu, da bi Trube mogle zatrubiti. I Rusiju je Bog morao u 
Komunizam tjerati, da može istaknuti što se je o njemu proročilo. Dok je 
Čovjek sa njegovim pet Čula imao u Boga povjerenje, imao je Konjska Kola. U 
zadnjih sedamdeset i pet Godina prestao je, sa povjerenjem u Boga. Kad se je 
Ustav Ujedinjenih Država potpisao, pozivao se je Bog u svemu. Danas čak 
Njegovo Ime i ne spominju ni na njihovim Sastancima. Da! Oni se oslanjaju na 
visoko Stanje svog naučinstva, na svoju stečenu Naprednost. To je jedna 
šenuta Zajednica. Da! Cijeli Svijet se vuče u to u neznanstvu o Bibliji. Cijeli 
Svijet se je odrekao Boga. Ali mislite samo: U sredini svega toga, Crkva i 
Denominacija, bezvrijednosti njihovih Seminara i slično je Bog njegovu 
proročanstvenu Riječ izrekao iznio si jednu Nevjestu, kao što je On 
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prorokovao. Po Njegovom Proročanstvu je nju iz toga izvadio. Oni se oslanjaju 
na svoju Inteligenciju, svoju Znanost itd. Čovjek je Boga gurnuo na Stranu, 
kojemu je nekada vjerovao. Ujedinjene Države su ga gurnule na Stranu. Dakle 
i iz Škola su ga izbacili, da naša Djeca ne doznaju ništa o njemu. Izbacili su ga 
iz Škola. Sada žele i rečenicu: „Uzdamo se u Boga.“ Od naše dolarske 
Novčanice izbrisati. Formulacija: „Jedna Nacije ispod Boga“ da ni na Zastavi 
ne bude. Oni je žele izbrisati. Oni su se svojim čulima i osjećajima okrenuli. 
Pamet Čovječja se u zadnjih 75 Godina nije uopće promijenila- uvijek još je isti 
Čovjek, kako ga je Bog na početku stvorio. Ali možete li vi razumjeti, kamo 
smo u ovim zadnjim Danima stigli? I Općina se je od Boga odrekla i povjerava 
svojim Seminarima, svom iskustvu itd. Namjesto Riječi.  

Ne žele Ga na svojim Sastancima ni u Školama ni nigdje. Izrael je 
prepoznao, da je u zadnjih 25 Godina na osnovu Proročanstva bio doveden u 
svoju Domovinu natrag. Oni čak ne znaju, kako se je uopće desilo. Morali su 
puno pretrpiti, čak i mučeničku Smrt ispod Truba, ali su opet u svojoj 
Domovini, bez da znaju, zašto. 

Zašto se je Rusija probudila? Zašto su se Nacije probudile? Zašto je Čovjek 
dosegnuo do Stvari, koje su Naučnici prije 300 Godina držali nemogućim? 
Tada je jedan francuski Naučnik na osnovu jedne probe, kod koje je jednu 
Loptu sa određenom Brzinom kotrljao, dokazao, da je privuka Zemlje 
poništena kad nešto nenaravno Brzinu od ca. 50 Kilometara na Sat dosegne. 
Stavio je težinu Kugle u odnos sa Svojoj Težinom Tijela. Danas se dosegne 
Brzina od 25.000 Kilometara na Sat i pokušava se još povisiti. Prepoznalo se 
je tek nedavno . Zašto? Zato što tako mora biti.  

Stijena, na kojoj je Općina stala, bio je Isus Krist. Svejedno, što je netko 
drugi rekao, držala se za Vrijeme Lutera, Wesleya, do najmlađe Prošlosti 
Riječi, Poruci Ure. Sada su se je okrenule Tradicijama. Zašto je to uradila? U 
prošlim 25 Godina prepoznao je Izrael, da ima Razlog, zašto su opet u svojoj 
Domovini. Bilo je prorokovano, da će se opet sakupiti. Ozeja je rekao.  

Mi smo nedavno to čitali. Bože pomozi nam, to razumjeti. Istovremeno je 
Nevjesta Večernje Svijetlo prepoznala – počela prepoznavati. Duhovničani, 
koji su bili gladni, počinjali su Kopčati, da Organizacije nemaju to, za čemu su 
čeznuli. Oni su tako okrenuti i između sebe Razderani. Vidite, Vrijeme je 
prepoznavanja. Vi morate prepoznati. Svijet je prepoznao.  

Nacije su prepoznale. Znanost je prepoznala. Čak i Vrag je prepoznao, da je 
ovo Vrijeme, u kojemu će On dovesti Žene do Pada, Općinu do Pada i Ljude 
uništiti. To je on prepoznao. I Bog je prepoznao, da je jedan Narod na Zemlji, 
kojega je On za vječni Život odredio.  
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On je prepoznao, da je ovo Vrijeme, za slanje Njegove Poruke, i On je to 
učinio. Ljudi su prepoznali. Nevjesta je prepoznala Večernje Svijetlo.  

Da je Sodom samo svoje Vrijeme prepoznao, kad su dva Poručnika, kao 
Billy Graham i Oral Roberts, tamo došli! 

Neki loši Čovjeku u Phoeniks igrao jedan komad preko Kazetofona, gdje 
sam ja rekao: „Ja sam morao u Ime Isusa biti kršten.“ Onda je on dodao: 
„Vidite, šta je on onda rekao.“ I mislio sa tim Mjestom, gdje sam ja o Africi 
pričao, da se tu tri puta naprijed – i natrag ponjori. On je tvrdio, da sam 
rekao: „Nema razlike.“ Vidite, on nije okretao cijelu Traku; samo ovo Mjesto je 
odrezao. To je kažnjivo, jer su Trake zaštićene autorskim pravom. Nitko ih ne 
smije falsifikovati. Bolje je to pustiti. Tko usprkos toga to čini, može se tužiti. 
Dali bi mi to ali činili? Ne! ON je rekao: „pusti ih!“ Bog me je pustio da vidim, 
što bi se desilo. Pazite samo i smatraj te ovog Čovjeka. 

U isto Vrijeme je Nevjeste Večernje svijetlo prepoznala. Da je samo Sodom 
svoju Uru prepoznao! 

Taj isti Čovjek je upalio Magnetofon i rekao: „Gledajte ovdje, vi Duhovnici i 
vi Babtisti: Ovaj Čovjek, ovaj falsi Prorok William Branham, je rekao, da su 
Oral Roberts i Billy Graham bili u Sodomu.“ Onda je zaustavio Magnetofon. 
To je bilo to. On ga nebi pustio da svira dalje, gdje se kaže, da su Poručnici bili 
za Sodom. Oni nisu bili u Sodomu, nego su Poručnici za Sodom svak zna, da 
sam ja to tako rekao. Poslušajte vašu Traku. Tko jednu Riječ doda ili digne, 
njegov Dio neka mu se digne. Ako je Riječ Božja, onda to tako važi. Da je 
Sodom svog Poručnika prepoznao, onda bi stajao još i danas. To je rekao Isus. 
Da je isto prepoznao kao Abram. Abram je znao, da će obećani Sin doći. I on je 
isto znao, da se jedna Promjena mora desiti, jer on i Sara su već bili previše 
stari za to, da ali kad je on Onoga sreo, koji je Misli Sare znao, dok je iza njega 
u Šatoru bila, tu je on prepoznao Grijeh, u kojemu je živio. On reče: „ Moj 
Gospode! Neka vam se donese malo Vode , da si možete oprati Noge.“ Jeli su 
Kolača. Molim te: ostani još malo Gospode.“ „O Gospode!“- To je bio Gospod – 
Elojim. On je prepoznao, da je Bog njemu iz Ljudskog Tijela govorio. On je 
prepoznao njegov Znak i bio od Gospoda blagoslovljen. Sodom nije prepoznao 
svoj Dan i bio je vatrom uništen. Isus reče: „ Kako je bilo u onim Danima, tako 
će biti, kad se Ljudski Sin pokaže.“  

Općina nije prepoznala svoj Dan. Kao što je Izrael bio prisiljen, natrag u 
Palestinu ići, tako će i oni biti prisiljeni ići u Svjetsko Crkveno Vijeće. Zašto? 
Zato što nisu prepoznali svoju Uru. Ljudi, izlazite iz njih! Nemajte dio od 
njihovog Grijeha! Bježite za svoj Život, inače ćete biti zgrabljeni od Madeža 
Životinje, i nećete ništa protiv toga moći učiniti. Onda će onaj, koji je prljav, i 
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dalje biti prljav. Onaj ali, koji je svet (će: biti svet, nego koji je svet), će se i 
dalje svetiti. Jedna Žena sa kratkom Kosom ne može biti sveta. To je bez 
nesporazuma, ali to je Pismo. Biblija kaže, da ona sa time ne časti Glavu, koja 
je njezin Suprug. Njegova Glava je Krist; sa time ne časti Krista. Kako može 
biti bez časti, bez da je prljava? Onda će ona, koja ima kratku Kosu, i dalje 
imati kratku Kosu, i ako nosi Šort, nositi će i dalje Šort. Tko Riječ laže, lagati 
će ga i dalje. Ali tko je svet, biti će i dalje svet. Tko je pravedan, biti će i dalje 
pravedan. Pravedna Božja Riječ se je u Sinu Božjem otkrila. Prepoznajte! On 
će i dalje biti svet i pravedan. Da. 

Općina svoj Dan nije prepoznala, kao što ni Izraelci ne znaju, kako su u 
svoju obećanu Zemlju došli. Oni su tamo dovedeni bez da su sami nešto učinili. 
Kroz što? Državna Moć ih je dovela na to Mjesto. Ja ću sada nešto reći: 
Državna Moć je dovela Izrael u svoju Domovinu. Državna Moć će Općinu u 
Svjetsko Vijeće Crkva unijeti. Ali Moć Božja će Ljude u Nevjestu unijeti. Svijet 
prisiljava tamo i ovamo, ali Bog prisiljava na bolje. Duh Božji, iz kojega je 
Riječ Božja, će ih u njihovo Stanje donijeti. „Moje Riječi su Duh i su Život!“ – to 
će donijeti Nevjestu na svoje Stanje, i ona će svoj Položaj u Riječi prepoznati. 
Onda je u Kristu. Ni jedna Državna Moć ne može to ostvariti, iako je Izrael 
donijela u svoju Domovinu. Državne Moći Vijeća Crkva će svaku Organizaciju 
u Državne Moći Vijeća Crkva prisiliti. Ali Snaga Božja će Nevjestu u 
Veličanstvenost podići. O vi Ljudi, prepoznajte svoj Dan na osnovu Upozorenja 
Isusovog, i to po Znaku Sodoma i na Stanju današnje Općine. Vidite, što se na 
osnovu Njegove Riječi u ovo Vrijeme treba desiti. Slušajte sada stvarno dobro. 
Znak Sodoma se treba ovaj Dan desiti, jedan Znak, kao što ga je Abram, onaj 
Prozvani, jedan Dan prije rušenja Sodoma dobio. Sve, što je proročeno, će se 
sada desiti. Posmatrajte taj Dan, na kojemu živite! Mi smo se uvijek na to 
upuštali. ON je obećao, vama Nebesko Svijetlo poslati da Sjeme, koje je za ovo 
Vrijeme trebalo biti posijano, dođe do Zrenja.  

Sjeme je ovdje unutra. Sjeme je Biblija. Zašto? Zato što je Isus rekao, da 
Sjeme koje Sijač sije, je Riječ. Prije nego se može brati, svejedno, dali je netko 
sam sijao, treba Svijetla, da može Sjeme zreti. Drugačije se pokvari i ugine. 
Ali ako Sjeme dođe u pravu Zemlju i pravo Sunčano Svijetlo dobije, mora 
sazreti. ON je obećao, da će u zadnjim Danima Navečer Sunce probiti, da 
Sjeme dođe do Zrelosti. Sjeme je posijano kroz Propovjedi. Sada donosi Sin 
Božji to Sjeme do Zrelosti, u tome da Ga potvrđuje, pušta ga izklicati ispred 
vas i dokazuje, da je pravo Sjeme. Kopčate li to? Prepoznajte svoj Dan!  

Dolazim sada do Kraja, jer je Vrijeme. Bogati, zabliješteni i obrazovani 
Laudicejci bi Riječ iz svoje Sredine digli. Dali su to učinili? ON kaže, da bi to 
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činili. Proroci u Starom Zakonu su bili poslati, da obećanu Riječ u njihovu 
Vremenu potvrde, da Ljudi, koji su bili odabrani, to u svom Vremenu 
prepoznaju. Tako je prepoznala Žena na Izvoru, Natanael, slijepi Bartolom, 
Petar i svi drugi. ON je bio Riječ i njeno Ispunjenje. „ Ako ne radim Djelo Mog 
Oca, onda mi ne vjerujte; ako ih ali činim, onda vjerujte, ako baš ne Meni 
samom, onda vjerujte Mojim Djelima; oni vam kažu, tko sam Ja.“ Razumijete 
li to? Nepropustite taj dan! Ljudi i Žene prošlih Dana su prepoznali, bili su 
sigurni. Zašto ne razumijete vi Duhovnici vaše Vrijeme? Prepoznajte taj Dan – 
da je Večer tu. Došla je, da se sigurno ispuni Vraćanje Kristovo, da se može 
potvrditi. Mi smo na Kraju! Prepoznajte svoj dan.  

Ja znam, da sam vas dugo zadržao. Sada je 12.00 Ura. Ali ja volim ovo jelo. 
To je Život – za Vjernika. Prepoznajte Dan, u kojem živite i Znak Vremena!  

Razumijte, kamo je sve došlo: Izrael; gdje Općina, nemoralna, još i Nevjesta 
se nalaze. Što još nedostaje i što će se desiti kao iduće? Dizanje Nevjeste! 
Naravno da drži svaka Općina na nešto ogromno Pogled. Duhovnici kažu: 
„Cijenost neka bude Bogu, doći će jedan Dan, gdje ćemo to i ovo činiti.“ Vidite, 
Oni su Priznanici. Oni vjeruju. To je kao sa Kaipom, koji je jednom rekao: 
„ Bolje je, da jedan jedini Čovjek za Narod umre.“ Biblija izjavljuje nama, da je 
on onda bio Svećenik i da je iz tog Razloga rekao. On je prorokovao, bez da je 
znao, što kaže.  

Da on je prepoznao radi toga Istinu, da je Boga izložio Smrti, čiji Svećenik 
je bio? Točno tako je i danas. Oni čekaju, da nekada počne jedno veliko 
Vrijeme.  

Ja idem na Konference Kršćanskih Poslovnika. Oni kažu: „ Brak je Bog!“ 
Propovjednici se ustaju, premještaju Narod u oduševljenje i kažu: „Doći će 
jedna velika Budnost. Ruka Božja će doći nad ovu Zemlju.“ Ljudi bježe, bez da 
razumiju, da će se desiti u toku Truba i da se oslanja na Izrael. Zašto to čine? 
Zato što su po njihovu priznanju Kršćani ipak ne posjeduju priznanje. I Kaip 
nije kopčao, što je učinio. Isto tako ne prepoznavaju ni oni, da odbijaju Poruku, 
koja im je bila poslana. Amen. Mi smo Pismo dan za Dan i Tjedan za Tjedan 
učili i činiti ćemo to, dok se svaki Dio ne bude neprepirno kao Istina dokazao. 
Isus je rekao, kad slijepi to ne mogu prihvatiti, onda neka ih mi pustimo na 
miru. „ kad jedan ćoravi jednog drugog ćoravog vodi, padaju obadvoje u 
Jamu.“ Ja ne znam kada ni gdje; ali ja znam, da će doći. 

Znate vi, sada kopčam, zašto me je Vrag htio smetati, da to činim. Jučer 
sam se osjećao tako loše. Nisam dobio ni jednu Riječ od Gospoda, iako sam sve 
činio, što sam mogao. Jeo sam jučer Kukuruza, i izgleda da mi je teško ležao u 
Želucu. Bio sam tako bolestan, da skoro nisam mogao ustati i mislio sam: „ Što 
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je za sve na svijetu to? Ja sada idem tamo i ne znam, što ću reći. Gospode, 
meni ne pada ni jedna Glava Pisma na pamet, koju bi mogao zapisati. Ne 
znam uopće ništa.“ Nisam uopće ništa znao, šta ću raditi. Kad mi se je onda 
dala Poruka, govorio je Vrag stalno: „Ti se osjećaš loše. Boli te Glava. Bolestan 
si. Ne možeš ići i tamo stajati. Biti će tako i tako.“  

Sjećam se na jednu Priču jednog Čovjeka iz Engleske. On je bio samo jedan 
prosti Čovjek. Tada je vladao jedan Kralj u svojoj Palači. Trebao je jednu 
važnu Poruku o jednom neprijatelju slati. Rekao je ovom Čovjeku, koji je 
stajao kraj njega: „Uzmi ovu Poruku. Uzmi ovu Poruku, i odnesi je na to i to 
Mjesto i prenesi moju Zapovjede. Uzmi moj Štap u Ruku kao dokaz, da si od 
mene poslat.“ 

Dakle zataknuo je taj Čovjek to ispod svoje Odjeće i požurio dalje. 
Stražarima i svima, koji su ga htjeli zaustaviti, je vikao: „Natrag! Ja imam 
Poruku od Kralja. Ja sam Poručnik Kraljev.“ 

Jedna potvrđena Riječ! 
Onda sam mislio: „Sotono, idi mi sa Traga! Ja imam Poruku Kraljevu! Ja 

moram ići.“ 
U ono Doba su ubili Kneza mira, legli ga u jedan Grob i zatvorili ga. Tri 

Dana i Noći ga je držala Smrt, ali Uskrs u jutro držao je On štap u Ruci i 
povikao: „ Bježi, Smrti! Bježi Grobu! Otvori se! JA SAM Poruka Kraljeva. JA 
moram izići, da se Uskrsnuće dokaže. JA sam Uskrsnuće i Život.“ Aleluja! 
Sada se osjećam dobro. To je Poruka Kraljeva. Prepoznajte Drugovi! Mi smo 
pozvani na Skup za Zvuk Truba. Jer Truba Božja će zazvučiti, i Vrijeme neće 
više biti. 

ON je skupio Izrael treći Dan, kao što je najavio. Dvijetisućesedamsto 
Godina je prošlo. On im je obećao, da će ih na treći dan skupiti, i On je to 
učinio. ON reče, da će im Put Života pokazati. Tu se nalaze sada i čekaju samo 
još, da se odnese Nevjesta. Onda mogu onih dva Hebrejska Proroka nastupiti, 
tako da i oni do Saznanja dođu.  

Vi znate, da sam ja već bio u Kairu, da tamo dođem. Lvi Petarus je rekao: 
„ Brate Branhame, ako to prepoznaju! Oni vjeruju Proroku.“  

Ja sam rekao: „ Ja to držim za jednu dobru Stvar.“ Vidite li, kakav je 
Čovjek? Ali prepoznajete li isto i Milost Božju? Ja sam rekao: „Ja ću Novi 
Zakon čitati.“ Oni su ga čitali. Levi je jedan Milion Eksemplara tamo poslao, 
Brat Levi Petrus iz Švedske. Oni su ga čitali i došli tamo i ovamo. Oni Žudjeli 
nisu kao oni moderni Žudjeli u njihovoj Domovini. Oni su došli i rekli: „Ako je 
to Mesija, neka učini Znak Proroka, onda ćemo to vjerovati.“ 
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Levi Petrus reče: „Brate Branhame, to je Prilika! To je Prilika. Neko mi je 
rekao, da će doći jedna Prilika. Ja ću putovati tamo.“  

Neko je došao i sjedao sa Bratom Arganbright ovdje. On reče: „Brate 
Branhame, to bi potreslo Izrael. Daj im do razuma i pokaži Znak Proroka, 
onda će to vjerovati.“  

Ja sam govorio: „Gospode, ja sam za to spreman.“ Uzeo sam Novac, dobavio 
sam si jedan Tiket, sjeo u Avion i spustio se u Kairo. Opet sam rekao: „da ja 
sam spreman.“  

Onda reče sveti Duh: „To nije tvoje Mjesto. To nije tvoje Vrijeme:“ 

Čovjek se precijeni. Mislio sam: „Oh, sad sam došao tako daleko, i ići ću. 

Nešto je reklo: „Zaustavi se ovdje. Ne idi tamo. Leti dalje u Indiju. Idi u 
Indiju, ali ne tamo.“  

Mislio sam: „Zašto sada to?“, otišao sam iza Zgrade Aerodroma i molio se: 
„Gospode Isuse, što to znači?“ Tu mi je dao do znanja. Ovi Proroci će biti. Mora 
se desiti prema Pismu. Mojsije i Ilija moraju doći. Osim toga nije Nevjesta još 
sa Puta dignuta. Ovi Proroci će doći natrag i učiniti taj Znak Proroka. Tako 
kaže Pismo. To je sve potpuno ispunjeno. Izrael kao Nacija će na jedan Dan 
biti rođena. Amen!  

Večernja Svijetla svijetle. „Biti će Svijetlo za vrijeme Večeri. Trag do 
Veličanstvenosti ćete sigurno naći. U Krštenom Vodi je danas Svijetlo, 
zakopano U skupocjenom Imenu Isus Mlado i Staro, Činite Pokoru za sve vaše 
Grijehe! Onda će Sveti Duh vama sigurno dati. Večernje Svijetlo se je 
prikazalo. To je Istina, da je Bog i Krist jedno.“ 

Mi se nalazimo na kraju Vremena, Drugovi. Mi sada mislimo Pjevanje 
Inspiranih Pjesnika, u Kojemu on kaže: „Nacije se poništaju. 

 (Ovo se je prije ca. 15 Godina desilo.)  

 Izrael se budi. Znakove, koje su Proroci Prorokovali, se događaju. Dani 
Poganina su izbrojeni (Pazite njihovu Prljavštinu.) i puni Strahote. Vraćaj te 
se natrag, vi razmeknuti, vašem Imanju. Dan spašavanja je blizu. Srca 
Ljudska 

Otkazuju od Straha. Budite ispunjeni Duhom Božjim. 

 Spremite svoje Lampe. Gledajte uvis, jer je vaš spas u blizini. (Da!) Krivi 
Proroci lažu, oni lažu Istinu Božju (Nije li to točno? ), da je Isus Krist naš 
Bog.“ 
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 Oni to ne vjeruju. Imaju svake vrste Svjetskog Gledanja i slično. Ali Prorok 
odnosno inspirirani Pjesnik reče: „ mi želimo u Stopama Apostola ići.“ Sjećate 
li se moje Vizije?  

 U njoj sam rekao: „Ako bi Ljudi, kojima je Pavao Propovjedao, tu išli, onda 
će i moji, jer sam sve isto činio kao Pavle.  

Na to su Milijuni podigli svoje Ruke i rekli: „Mi se oslanjamo na to.“ Na što? 
Da mi taj dan, na kojemu živimo, Vrijeme, u kojemu živimo, Znak Vremena, u 
kojemu živimo, prepoznavamo. Možda je kasnije nego mislimo. Jednog Dana 
će, onaj koji je vani, ostati vani.  

Tko je unutar, ostati će za uvijek unutra. Vrata će se zatvoriti.  

 Ako je Danas neko tu, koji još nije ušao unutra, onda moji skupocjeni Ljudi, 
ne gledajte na tog neznalicu, neškolovanog, neobrazovanog Kmeta, koji ovdje 
stoji. Negledajte na to, nego na Riječ, koja će se Potvrditi. Gledajte na velikog 
Svetog Duha, koji potvrđuje, da je Istina.  

Mi se nalazimo u Večernjem Vremenu. Kasnije je nego vi mislite.  

Vi Žene, pustite da vam Kosa raste. Sestro, skini nepristojnu Odjeću. Bacite 
Cigarete. Jer će doći Ura, gdje će Prljavi prljav ostati, a onaj, koji je pravedan, 
pravedan ostaje. Tko je unutra, ostaje unutra; tko je vani, ostaje vani. Prag je 
uzak. Kad će jedva Pravedni biti spašen, gdje će onda Grješnik i Bezbog – 
onaj, koji Istinu laže – nastupiti? Mi želimo pognuti svoje Glave. 

 Skupocjeni i Voljeni, koji ste iz raznih Saveznih Država Zemlje došli, 
dozvolite nam da Skupa sa mnom na ovom Oltaru u Svijetlu Ure i Dana, u 
kojemu živimo, održimo Inventuru. 

Kako izgleda danas o Duhu Božjem u našim Srcima? Promislite se, mora da 
bude Duh, bez krivog Osjećaja, bez prljavštine. Sva Tumačenja jedne Općine i 
sve drugo je potpuno ništa. 

 Ne usuđuj se, Riječi nešto dodati ili nešto izostaviti. Jer ako vi pokušate, 
sami jednu Verziju o tome dati, biti će vaš Dio iz Knjige Života oduzet. 
Pokušavate li nešto reći, što Duh Božji nije rekao? Želite li to tako predstaviti, 
kao da izrazi nešto naročito, ili uzimate točno ono, što on kaže, i pustite tako? 
Ili sastavljate vaše Trake krivo i činite Stvari, koje nisu u redu?  

Vi kažete: „ Ah, ja ne nalazim , da to trebam činiti. Ja znam, da moja 
Općina to ne vjeruje. 

To je samo Riječ jednog Čovjeka o tome.“ Ovaj jedan Čovjek je Bog! Ova 
Biblija kaže, da Ne sječete svoju Kosu. Ova Biblija kaže isto, da je Bogu 
grozota, kad Žene nose mušku Odjeću. Duh Božji je govorio kroz ovu poniznu 
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nedostojnu Posudu, koja baš sada u ovom Dobu Vremena ovdje smije stajati, u 
kojemu je veliki Kralj rekao: „Ovdje je moj Štap. 

 Uzmi ga, idi odnesi Poruku!“ Ja znam, da je Denominacije pokušavaju sa 
svim Sredstvom Zaustaviti. Ali kroz Milost Božju sam još uvijek na mom Putu 
i zovem od Nacije do Nacije, od Mjesta do Mjesta i od Općine do Općine: 
„Iziđite!“ Nije popularno, ali je Istina. 

 Hoćete li je vi u Duhu, u kojemu stoji napisana, prihvatiti? Mi ovdje 
nemamo Mjesta, da Damo poziv Oltara; Ali vaše Srce je Oltar. Ako još niste 
učinili, podignite molim svoju Ruku i recite: „O, Bože, budi mi milostiv. Pusti 
Duh Božji da u mene dođe i da me od svih mojih Grijeha, mojih loših Navika, 
moje superbije, svađevnosti i svega, što imam, odstrani. 

 Ja znam, da moj Duh još za Nebo nije spreman. Učini me spremnim, 
Gospode, u ovom zadnjem Momentu. Možda je to zadnja Propovijed, koju 
čujem. Možda je zadnji put, da čujem ovu Poruku. Podižem svoju Ruku. Bože 
budi mi milostiv:“ Bog vas blagoslovio. Ima Tucenata od Ruka. Pustite da 
jedan Moment u tihom Molitvi ostanemo. Vi, koji ste podigli svoje Ruke, 
pokazujete sa time, da ste još uvijek dirnuti. Izgleda mi, da Duh još nekoga 
zove. Skupocjeni Bože, koji poznaš sve Stvari, koji si sve Stvari za svoju Svrhu 
učinio. Neki su morali biti osuđeni, drugi zabliješteni. Pavao je rekao, da 
Lončar ima Moć, Sudnje za Čast i nečast praviti. Oni, koji su za nečast 
napravljeni, trebaju da druge, koje su za 

 Časnost napravljeni, naročito istaknuti. Ne nalazili se u Ruci Lončara da 
učini, šta On hoće?  

 Dali nije u preodređenom Planu Božjem, da zove one, koje je predvidio? 
One koje je predvidio, one je zvao. Koje je zvao, njih je opravdao, one , koje je 
opravdao, njih je On uveličao. Možda su danas Ljudi ovdje kao ona Žena na 
Izvoru, potonuli u prljavštini, u Nevjeri, u Ljudskim Tradicijama i od Ljudi 
napravljenim Naukama. Možda su ove Stvari Danas prvi put čuli, ali ih je 
nešto u Srcu naročito opomenulo. Mnogo, mnogo Ruku je Podignuto, Gospode. 
Neka sada veliki Lončar uzme Sude i neka ih formira časnim Loncima. Ja 
mislim, da ima Razlog, inače nebi bili to učinili ni rekli. Ja vjerujem još uvijek 
i stojim za njih ovdje. Dozvoli Tvom poniznom Kmetu, za njih da moli, 
Gospode.  

 Ja želim za njih moliti kao jedan, koji između živih i mrtvih stoji, kao 
jedan, koji je k Sodomu molio Ljude: „ Dođite vani! Dođite brzo vani!“  

 Neka sada budu u svom Srcu pokorni i milostivi Prijestolju Božjem da dođu 
i kažu: „Isuse od sada si moj. Ja Ti se kunem sada, dok ovdje sjedim, gdje me 
je Tvoj Duh uhvatio, ne trebam ići dalje. Baš ovdje Si me sreo; baš ovdje 
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želimo to učvrstiti, ovdje u 2., 3. ili 5. Redu, gdje god bilo. Ovdje neka se 
ožiguje, jer ovdje Si me osudio, i ovdje Si obećao, to opet ispraviti Jer isto ako 
sam pokvaren i prljav, trebam postati bijel kao Snijeg. Ja vjerujem Tvoju 
cijelu Riječ. Ja sam spreman, prema tome ići, to vjerovati i prihvatiti. To činim 
sada za Čast Bogu. 

 Ja znam, da moj Život nije ni za mene ni za Boga, za moju Rodbinu ili bilo 
za koga nešto Vrijedno. Samo je dobro za Vraga, Koji želi od mene jednu 
Marionetu učiniti, i mene bacati tamo i ovamo, da budem Igračka bilo nekog 
Čovjeka, koju on gleda, ili Idol bilo neke Žene. 

 O Bože, napravi me tvojim Kmetom. Dozvoli, Gospode.“ Ja ih predavam 
sada Tebi u Ime Isusa Krista, Tvog Sina. Sa poklonjenom Glavom i Srcem 
želimo pjevati:  

 Moj Spasitelju čuj ja zovem.... 

 ( Prijatelju, to može stvarno tvoja zadnja 

 Prilika biti. Možeš li tihi Glas čuti, koji zove? 

 Što te zove, Ako je tvoj Spasitelj? Riječ što 

 Moraš činiti? Otkazati Svijetu. „Ja nisam još 

 Na Ime Isusa kršten. Ja ću s njim gdje ići? 

 Kroz Vodu, kroz Vrt, svukuda, na Sat Molitve,  

 u Bazen za krštenje, svugdje.“ Odlučite se, da li 

 je Riječ prava ili Općina ima Pravo. „Dali sam ja  

 u Pravu ili On? Da li je moja Savjest u Pravu ili Njegova  

 Riječ“? Vi se sada nalazite na Mjestu Suda. „Jeli to točno,  

 što sam ja vjerovao, ili Njegova Riječ. Nalazim li pravilno,  

 da pripadam jednoj Denominaciji? Što je on rekao?“  

 I ja sam podigao moje Ruke, Gospode. Gdje ću iduću  

 Poruku propovijedati? Jeli večeras ovdje ili u Africi,  

 Njemačkoj ili u Švicarskoj? Gdje je, Gospode? Gdje  

 God me vodiš, slijedit ću. Ja idem sa Njim, sa Njim svukuda. 

Ostavite Glave još poklonjene. Hoćete li sa Njim svugdje ići, gdje vas On 
vodi? Hoćete li sa Njim ići, kad istekne Vrijeme? „ I kad Ljudi za mnom 
tragaju, me izasmijavaju, kad mi se rugaju, hoću li do Njega držati, ići za 
njim. Ja ću sa Tobom ići, Gospode, bilo gdje Ti vodiš. Ja ću Ti vjernost držati. I 
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u Vatri Borbe biti ću Ti vjeran. Kad ja padnem, Ti ćeš me podići, 
Gospode.“ „ Tko svoj Život radi Mene izgubi, naći će ga.“ 

 Kako On vodi, ja ću slijediti,  
 kako On vodi, ja ću slijediti,  
 kako On vodi, ja ću slijediti,  
 ja idem’ s Njim s Njim svukuda.  

Gospode Isuse, maši sada iznad ovih Maramica. Ozdravi Bolesne i Patljive, 
Gospode. Daj to. Daruj im Zdravlje, Gospode, u Ime Isusa. 

Osjećajte li se sada dobro? Primjećujete li, da je sada sve spremno? Truba 
Gospodnja će zatrubiti, i Vrijeme neće više biti. To će biti zadnja Truba, i 
vječno Jutro će svijetlo i sjajno probiti. Mi svi to želimo sada pjevati: 

 Kad vječno Jutro dani..... 

Pustite da uzdignemo Ruke i rečemo; „ Kroz Tvoju Milost, Gospode.“Kroz 
Tvoju Milost, Gospode! Sada smo Braća i Sestre u Kristu. Želimo se okrenuti i 
rukovati se.  

Recite: „Kad Gospod Svoje zove, sam ja tu.“ 

  Kad Gospod Svoje zove,  
 kad Gospod Svoje zove,  
 kad Gospod Svoje zove,  
 Kroz Milost mog Spasitelja sam tu. 

Oh, zar neće to biti jedno veličanstveno Vrijeme, kad budemo okolo išli i 
odjednom budemo nekoga čuli? „tko je to ? Majko!“ Amen! Neće još dugo 
trajati. Kroz par Minuta će te biti pretvoreni. Mi ćemo biti ujedinjeni i skupa 
uzdignuti, da Gospoda sretnemo u Zraku. Oh, u jednom Momentu, u jednom 
Trenutku. „Ovdje je Brat DeArk. Ovdje je Brat... Pogledaj, svi su ovdje. Što 
je?“ Kroz par Minuta! „Prikazali su mi se. Sada neće više dugo trajati; 

  

U jednom Momentu ću biti pretvoren. U jednom Momentu!“ O da! Kad 
prozori Jutro, svijetlo i sjajno, neće više biti onih strahovitih Oblaka. Kao što 
je On rekao, Izrael je bio kao Jutarnje Naoblake. Kao Para je vaša Pravednost 
nestala. Kad sve od Sunčanog Svijetla bude ugašeno, onda će Gospod Svoje 
zvati, i ja ću biti tu.( Br. Branham pjeva.) Pustite da ustanemo. Oh, zar nije 
veličanstveno, u Kristu Isusu u Nebeskim Mjestima sjedati? Ja to ne želim za 
ništa zamjenuti. Vi znate, kako rado pecam i lovim, Zato što Boga tamo vani u 
Prirodi vidim; ja je volim. Ali ne želim ni Minut ovo Iskustvo za to zamjenuti. 
Jedan Minut znači Duševnost. „O Bože, dopusti da u meni jedna Probudnost 
izbije. Dopusti da sam ja Probudnost. Dopusti da je svak od nas Probudnost, 
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Probudnost u meni. Učini me gladnim, Gospode, Učini me žednim. Napravi u 
meni, Gospode, što mi je potrebno. Dopusti da budem od ove Ure Tvoj, jedan 
još posvećeniji Sluga, jedan bolji Sluga, još više od Tebe blagoslovljen, vještiji, 
skromniji, prijatniji, spremniji za Službu, da više gledam na pozitivne Stvari 
nego na prošle i negativne. Dopusti mi da na onaj visoki Cilj Opozvanosti 
Kristovoj težiti. Amen.“ To je naše Traženje, zar ne? Dok se večeras ponovo 
vidimo, želimo svi Ime Isusovo ponijeti sa sobom. Pustite da pognemo Glave. 
(Br. Branham pjeva. ) 
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